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Szüreti Felvonulás 
és Vigalom
Szeptember 18-án 
14.30 órától Szadai Szüret a Dobogón

14 óra Szüreti Felvonulás
megállók: Faluház; Székely B. u. (Zsuzsa bolt)

15 órától Kézműves foglalkozások és népművészeti vásár
Népi gyerekjátszó- kert

16 órától a színpadon 
Szőlőkoszorú átadása, 
a szadai Asszonykórus műsora
Óvodások szüreti játéka
Kisikolások néptánc, játék, ének összeállítása

17 óra a Rokkka együttes koncertje
18 órától Szüreti Mulatság 

Borutca a helyi Borászok Egyesületével 
16.30 óra „Kóstoló Sátor” Borbemutató a veresegyházi 

Borbarát Klub rendezésében 
Válogatás magyar borokból

Utcák Asztala
(várjuk a szadai szomszédok, baráti társaságok, 
egyesületek jelentkezését főzőhelyekre, 
ill. batyus jelleggel a nagy sátor asztalához !)

Szeretettel várunk mindenkit!

„Mert lehet egy nemzetet szegénnyé, 
koldussá tenni, de ha a nemzetben
lakozó szellemi és erkölcsi erõket
megtartani és gyarapítani képesek
vagyunk, akkor a nemzet nincs
elveszve, és mindent vissza lehet szerezni"

Klebersberg Kunó
Elhangzott az idei tanévnyitó ünnepélyen



2 0 1 0 .  S Z E P T E M B E R

4 2 1 1 1  S Z A D A  Ö N K O R M Á N Y Z A T I  H Í R E K

Testvértelepülés látogatása
2010. augusztus 16-ára írta ki a nyári szünet utáni elsõ képviselõ-tes-
tületi ülést Vécsey László polgármester. Az ülés megkezdése elõtt
Dulai Sándorné számolt be a Kecsetbe induló csoport elõkészülete-
irõl, mely szerint augusztus 27-tõl 30-ig tartózkodnak a székely test-
vértelepülésen. A szadai népi együttes 19 fõvel és igen sok csomag-
gal utazik, az aratási mûsort készítették elõ a fellépésre.

A helyi Választási Bizottság
A közelgõ önkormányzati választások elõtt a testület jóváhagyta 
a Jámbor Lajos jegyzõ által javasolt névsort, amelyben a korábbiak-
hoz képest változás nincsen.

A közbeszerzési eljárások eredményhirdetése
Lezajlott a Margita térségre vonatkozó belterületi utak felújítása 
címû és a településközpont fejlesztésére vonatkozó másik közbe-
szerzési eljárás, számolt be a bonyolító Bakilex Kft nevében Polgár
Ferencné és dr. Vass Gabriella. A hölgyek ismertették, hogy hány 
pályázó vette meg a kiírást és hány adta be, abból mennyi volt a sza-
bályszerû, stb., s végül a bonyolult feltételrendszer szerint kapott
pontszámok alapján melyik nyerte el a beruházások kivitelezésének
a jogát. Érdekes módon, mindkét pályázat során a Penta Kft lett 
a gyõztes. Szerzõdést azonban csak 20 nap után köthet az önkor-
mányzat, amennyiben addig panasz az eljárással szemben nem 
történik. 
Mivel ilyenre nem számítunk, ezért várhatóan a munka szeptember
közepén elkezdõdhet. Az útépítés tervezett összege 129 millió Ft
lett, amelynek 70 %-át, mintegy 90 millió Ft-ot nyert a község az
eredményes pályázattal.
A településközpont hasonló nagyságrendû beruházása miatt átme-
netileg még nehezebb lesz a parkolás az iskola bejárata elõtt, ezért
a Szada Nova Kft elõrelátóan rendbe teszi a COOP épület mögötti
üres telket, hogy azt is igénybe vehessék a gépkocsival közlekedõk.

A lakossági hulladékszállítás
Mint ismert, a hatalmas EU-s támogatással 106 település hulladékát
a legkorszerûbb módon feldolgozó Zöld Híd elnevezésû rendszer
megkezdte mûködését Ökörtelek völgyben. Ezzel összhangban
Szada felbontja a szerzõdését a jelenlegi lerakóval, amely települé-
sük hulladékét befogadja és szerzõdést köt a Zöld Híddal. Minden-
nek a lefutása több hónapot vesz igénybe a felmondási idõ miatt. 
A Zöld Híd szervezet azonban már kihelyezte a korábban meghatá-
rozott gyûjtõszigetekre a válogatva gyûjtött szemetek számára a kon-
ténereket, s azok elszállításáról, illetve cseréjérõl is maga gondosko-

dik. Mivel ennek részleteirõl a községbe tájékoztatás nem érkezett,
Pálmai Zoltán igazgató utána jár és tolmácsolja a képviselõ-testület
kifogásait, amiért a Polgármesteri Hivatalban be sem jelentették a
mûködés megkezdését, s nem gondoskodtak a lakosság megfelelõ
tájékoztatásáról.

Beszámoló az új tanév előkészületeiről
Ágotai Ferenc igazgató úr beszámolóján túl a testület megvitatta az
új közlekedési rendet, amely a fõtér kialakítás idejére hivatott az 
iskolához érkezõ gépkocsi forgalmat kezelni.  
Ismertették továbbá, hogy az iskolaintézmény fennállásának 300.
évét csak hivatkozásokkal sikerült eddig bizonyítani, azt azonban
pontosan tudjuk, hogy az egyháztól a község 1871-ben vette át, en-
nek tehát jövõre lesz a 140. éve.

Kinek a költségén mérje a rendőrség a gépkocsik 
sebességét?
A testület úgy döntött, hogy anyagilag nem járul hozzá a sebesség-
mérõ készülék üzemeltetéséhez, mivel az a rendõrség dolga.

Megállapodás egyesület támogatásáról
Tárgyalta a képviselõ-testület a Dobogó Baranta és Hagyományõrzõ
Egyesület és az önkormányzat közti megállapodás tervezetét, amely-
ben két használaton kívüli önkormányzati ingatlant kap annak
gondozása fejében a tevékenységéhez az Egyesület. A szándékkal a
képviselõk egyetértettek, ám a szerzõdés pontos szövege még nem
készült el.

Ingatlan adásvétel
Két önkormányzati ingatlanra beadott vételi szándék közül egyet 
elfogadtak a képviselõk, egyet az alacsony megajánlott ár miatt 
elutasítottak.

Egyebek
Az egyebekben Sebestyénné Puskás Aranka ismertette, hogy vál-
tozott a közbeszerzési törvény, így mód nyílik rá, hogy az iskolai
konyha szabadabban válassza meg, hogy honnét vásárolja meg az

K É P V I S E L Õ - T E S
Vécsey László 
polgármester 

és Jámbor Lajos 
jegyző

Pálmai Zoltán igazgató 
a képviselők előtt

A Bakilex Kft képviselői



élelmiszer alapanyagot. A helyi termelõktõl és kereskedõktõl is be-
szerezhetik a szükségletet, s célszerû is a konyhának ezzel a lehetõ-
séggel élni.
Jámbor Lajos jegyzõ ismertette, hogy a Polgármesteri Hivatal ki-
küldte az önkormányzati választáshoz a tájékoztatót és az ajánló
szelvényt a szavazóknak. A polgármester-jelölteknek 105 db-ot, a
képviselõ-jelölteknek 35 db-ot kell leadni a kopogtató cédulákból
ahhoz, hogy nyilvántartásba vehessék õket.

Képviselő-testületi ülés szeptember 6-dikán
A jelenlegi képviselõ-testület utolsó rendes ülését szeptember 6-án
tartotta. Vécsey László polgármester megköszönte a négyéves mun-
kát a teljes létszámban megjelent testületnek. Vázolta, hogy a törvé-
nyi elõírások szerint októbertõl a képviselõk száma hatra csökken,
ami nehézségeket is okozhat a döntés elõkészítésben, hiszen így
sokkal több bizottsági munka hárul majd egy-egy képviselõre. Töb-
bek közt ezért is nagy szükség lesz külsõ bizottsági tagokra, amely
egyben a szélesebb társadalmi alapot is biztosíthatja.

Beszámoló a költségvetés féléves alakulásáról
Török László, a Pénzügyi Bizottság elnöke ismertette, hogy az ön-
kormányzat bevétele a hat hónap alatt 528 millió Ft lett. A bevételi
tételek közt arányaiban a helyi adók emelkedtek ki, amelyek telje-
sülési aránya elérte a 73 %-ot. 
A befutott költségvetési igényeket röviden tárgyalták ugyan, de a
döntést a következõ testületre hagyták, többek közt azért, hogy 
az õszi likviditási lehetõségek ismeretében dönthessen majd az új
csapat. Egyedül a Tábor Alapítvány számára ítélték meg a 67.000 Ft-
os utólagos támogatást. 

Vízrendezési pályázat beadása
A képviselõk megszavazták a Mély ároknak a Vasút utcán túl, Veres-
egyház határáig tartó részének vízrendezése céljából a kiírt pályázat
beadását. A tervek készen vannak, ám a pályázati kiírás nem ad le-
hetõséget a teljes elképzelés megvalósítására, záportározó kiépítése
helyett, így egyenesen a Pamut tóig vezetik az árkot. A közel 90 mil-
lió Ft-os költség 90 %-át szerezheti meg a község eredményes pályá-
zat esetén.

Megállapodás a Dobogó Baranta 
és Hagyományőrző Egyesülettel
A szerzõdés egyes részleteit finomították az ülésen a jelenlévõk az
Egyesület kérése alapján.

Egyebek
Jegyzõ úr ismertette, hogy két polgármester-jelölt és 18 képviselõ-je-
lölt közül lehet majd választani október 3-dikán. 

Döntött a testület arról, hogy változatlanul támogatja a rászoruló fi-
atalok felsõfokú tanulmányait a Bursa Hungarica ösztöndíjrend-
szeren keresztül.
Pálmai Zoltánné ismertette a testvértelepülési vendégek számára
tervezett vendéglátást és ütemtervet.
Czibere Imre lakossági kérés alapján felhívta a figyelmet a temetõ
karbantartására, az utak járhatóságának biztosítására, mert a túlnõtt
tuják és bokrok több helyen már akadályozzák a közlekedést.

Windhager
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SZIROM
VIRÁG – AJÁNDÉK BOLT
a CBA Szada Center üzletsorán

✿ Vágott és cserepes virágok, 
alkalmi csokrok, koszorúk, 
asztaldíszek.

✿ Kovácsoltvas dísztárgyak, 
✿ Kelta ékszerek, 
✿ Lakberendezési tárgyak
✿ Szappanok, illatosítók 
és egyéb ajándéktárgyak.

Minden áruból 
10% nyitási kedvezmény

egy hónapig!

Nyitva tartás:  K–P: 10–18, Szo: 8–12
Vasárnap: jeles alkalmakkor. Hétfõ: szünnap

Rendeléseket is felveszünk
a 06-70-977-1248 telefonszámon 

és az innovo@fibermail.hu email
címen

A képviselő-testület

Szentpétery István 
a Baranta Egyesület nevében



2 0 1 0 .  S Z E P T E M B E R

6 2 1 1 1  S Z A D A  Ö N K O R M Á N Y Z A T I  H Í R E K

A képviselõ-testület évekkel ezelõtt döntött
úgy, hogy Szada kapcsolódjon be a Virágos
Magyarország mozgalomba. Elsõként tanul-
mány utat szerveztek Géderlakra, mert ez az
alföldi falu végzett az elsõ helyen a hazai kis-
települések között, s így õk képviselhették ha-
zánkat a nemzetközi versengésben. A látott vi-
rágtenger és az ottani tapasztalatok hallatán is
világos lett, hogy ilyen eredmények eléréséhez
évek, sõt évtizedek kitartó munkájával juthat
el egy település.

Az önkormányzat Czibere Im-
re képviselõ urat bízta meg a
helyi virágosítás szervezésével,
irányításával. Így indult el
Szada közterületeinek és ezzel
együtt az egyes porták elõtti
területek és az elõkertek szépí-
tése. 
Nem volt idegen ez a gondolat

sohasem Szadán, hiszen valamikor természe-
tes volt, hogy a házak elõtt ki-ki rendet tartott,
s látványos virágos szalag övezte a falu utcáit.
Mára az gépkocsik rohanó világában is szük-
ségünk van a szebb, kellemesebb, környezetre,
így fokozatosan terjed ez a mozgalom, melybe
már több mint 300 magyar település kapcso-
lódott be.

Szadának Czibere Imre és segítõtársai vezény-
letével sikerült rövid idõn belül betörni az el-
ismert települések közé, rendszeresen kapunk
valamilyen elismerést az évzáró gálákon, Pl.
Gyulán, Szombathelyen, Sopronban. Mindig
az a város rendezheti meg a gálát, amelyik ab-
ban az évben a legkiemelkedõbb környezettel
kivívta a rangot, hogy az európai városok ver-
senyében képviselje Magyarországot.
Az idei év idõjárása nem kedvezett a virágosí-
tásnak sem, ám az eltelt idõszak megfigyelései
meghozták gyümölcsüket. Kitapasztaltuk
már, milyen egynyári virágok bírják leginkább
a szadai homokos talajjal járó szárazságot. Így
ha nem is teljes pompájában, de volt mit mu-
tatni Kasnyák Sándor megyei fõkertésznek
idei augusztus eleji szemléjük alkalmával.
Még van azonban mit tenni, mert ugyan egy-
re több család tartja fontosnak, hogy a háza
elõtti területet rendben tartsa, de bõven akad
még  foghíj, azaz a szép virágos részeket elha-
nyagolt vagy kopár szigetek szakítják meg.
Ezzel együtt is az a több mint 100 család, akik
erre is gondot fordítanak, sokat segítenek
Szada megítélésében, s nemcsak a fõkertész
szemében, de minden településünkre érkezõ
vendég, sõt a csak átutazók tekintetében is.
A szûkös költségvetés nem engedte meg, hogy

komoly ajándékokat osszon a helyi zsûri által
legszebbnek ítélt területekért az önkormány-
zat, ám Czibere Imre fõszervezõ minden csa-
ládnak megköszönte a falu szépítését egy em-
léklappal, s meghívta valamennyiüket a táj-
házba egy gulyáspartira. Hagyományos érte-
lemben véve eredményhirdetés nem történt,
hiszen mindenki a lehetõségei szerint igyeke-
zett a saját örömére is tenni a környezetéért,
környezetünkért.
A jókedvû társaság kifejezte szándékát, hogy
ezt a folyamatot nem hagyjuk megszakadni,
sõt reméljük, hogy jövõre még többen tartják
majd fontosnak ezt a tevékenységet és csatla-
koznak õk is a mozgalomhoz.

Már a 2008. októberi „2111 Szada” újságban közzétettük azokat a hely-
színeket, ahol a szelektív gyûjtõszigetek kialakításra kerülnek.
Idõközben a Zöld Híd Régió Kft. beruházásában ez megtörtént és idén
augusztusban már a gyûjtõkonténereket is kihelyezték.
Az alábbi 6 helyen találják meg lakótársaink a válogatva gyûjtés hely-
színeit:
1. Székely B. út 39. – (Zsuzsa bolt elõtt)
2. Papdûlõ út        – Fenyvesliget út sarok
3. Fenyveserdõ út – Sólyom út sarok
4. Arany János út – Kisfaludí u. sarok
5. Margita út        – Csapás út sarok
6. Õsz út – Nyár út sarok
Ezeket a gyûjtõszigeteket az Uniós támogatással megépült gödöllõi
hulladéklerakót mûködtetõ Zöld Híd Régió Kft. üzemelteti. Az elszál-
lításokat heti rendszerességgel tervezik, de lakossági bejelentést figye-
lembe vesznek.
A gyûjtõszigeteknél található információs táblára elhelyeztük az elér-
hetõségüket: Telefon: 28/561-214, titkarsag@zoldhid.hu
A Zöld Híd Régió Kft. vezetése tájékoztatott arról, hogy a szelektív gyûj-
tés használatáról az információs kiadványt hamarosan eljuttatják a
családokhoz.
A Központi Gyûjtõszigeten (Dózsa Gy. út 23/C.) és az iskola udvarán
községi szervezésben továbbra is mûködtetjük a  szelektív gyûjtést. 
A „Házhoz menõ zsákos” szelektív gyûjtés formáját településünk fenn
kívánja tartani, a tárgyalások folyamatban vannak.

2.) Lakossági elektronikai készülék-berendezés és akkumulátor
gyûjtési nap
A Zöld Híd Régió Kft. és a FE-Group Zrt., (jelenlegi zsákos szelektív
gyûjtési partnerünk) szervezésében:

2010. okt. 9-én (szombaton)
9-14 óra között
Szadán, a Posta és COOP 
Áruház elõtti téren

Ingyenesen átveszik az elektronikai és akkumulátor hulladékot, melyet
külön is részletezünk.

Ingyenes lakossági elektronikai
hulladék gyûjtés
A veszélyes hulladéknak számító,
használaton kívüli elektromos és
elektronikai eszközök, berendezé-
sek, valamint lemerült akkumulá-
torok gyûjtése

A begyûjtés napján a begyûjtõ
pontra mindenki elhozhatja mû-
ködésképtelen, használaton kívü-
li, árammal, elemmel, vagy akkumulátorral mûködõ eszközeit, beren-
dezéseit, lemerült akkumulátorait!

A háztartásokban sok veszélyesnek számító hulladék is képzõdik,
amelyeket nem szabad a szemétgyûjtõbe dobni, ugyanakkor elszállítá-
suk gondot okoz. Akadályozzuk meg, hogy valamelyik árokparton, er-
dõszélen kössenek ki ezek a berendezések, avatatlan kezek által szét-
szedve, súlyosan szennyezve a talajt, a bennük lévõ nehézfémektõl és
egyéb veszélyes kemikáliáktól.

Virágos Szada – Virágos Magyarország

Szada Nova NKft. tájékoztatása
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Tanévkezdés
Eltelt a nyár, egyre hûvösebb az idõ, és az elsõ levelek is hullnak
már. Idén is, ahogy minden évben, eljött az iskolakezdés napja.
Ahogy az Évnyitó ünnepségen tett apró, jelzésértékû közvélemény-
kutatás is mutatja, a többség szívesen elhalasztotta volna még leg-
alább 1-2 héttel. Mondhatnánk, hogy ez minden évben megtörté-
nik, mindig ugyan olyan, de ez 2010 õszén nem lenne igaz. Ez az
év más, mint a többi.
Ez az év egy jelentõs évforduló Szada és az oktatás történetében. A
tantestület egybehangzó döntése alapján, a képviselõk erkölcsi tá-
mogatása mellett Emlékévet hirdetett az iskola: 2010-ben 140 éves
Szadán az állami oktatás. Ez hosszú idõ, de arról is szót kell ejteni,
hogy az egyházi oktatás gyökerei falunkban 300 évvel ezelõttre
nyúlnak. 300 esztendõ pedig Magyarország történetében sem elha-
nyagolható. Ennek tükrében pedig a Székely Bertalan ÁMK Általá-
nos Iskola minden diákja és dolgozója egy emléklapot kapott az év-

fordulóra emlékezendõ. Ha
pedig emléklap, külön kiemel-
ném Pálinkás Ibolyát is, akit, a
sok munkáját értékelve, az
ÁMK tiszteletbeli pedagógusá-
vá fogadott.
A 29 elballagott nyolcadikos
helyére 33 elsõs érkezett az is-
kolába; Pollákné Tóth Judit és
Almási Bernadett tanítónõk
vezetése alatt merülnek el az
iskolai életben. A tanári kar is
két új taggal bõvült: Unger
Dóra és Nagy Mária Anita a
harmadikos illetve a negyedi-
kes napközis csoportok vezeté-

sét kapták feladatul.
Végül pedig arról, hogy mi vár ránk ebben a tanévben. Községi ren-
dezvények és iskolai megemlékezések – melyeken ugyebár a kötele-
zõ részvétel hallatán sokaknak mindentõl elmegy a kedve – mellett
megrendezésre kerülnek idén is a tanulmányi versenyek, a Diákfó-
rum, a Székely Mozaik, a Hagyományõrzõ Nap, ismét lesz Arany-
busz, és erdélyi kirándulás is. Tehát a kiöltözõs ünnepélyek mellett
idén is lesz lehetõség a szórakozásra, a kézmûves foglalkozásokra,
sportolásra, és aki meri, az a tudását is megcsillogtathatja..
Az eredményességet tekintve, a külsõ megmérettetés sikerei szem-
pontjából is jól indult az év, hiszen egy nyár elején beadott rajzpá-
lyázaton iskolánk tanulója, Ágotai Márton 1. díjat nyert. Gratulá-
lunk neki és tanárnõjének, Verók Ildikónak.
Így, az elkövetkezõ tíz hónapra kívánok a Székely Bertalan ÁMK
minden tanulójának és dolgozójának, sikerekben gazdag, eredmé-
nyes tanévet!

Nagy Mária
A képeket Járomi Zsolt készítette

Székely Híradó 8. évfolyam/1. szám
1711-1871-2011

Kedves Szülõk!
Tisztelettel köszöntöm Önöket a 2010/2011-es tanév 
kezdete alkalmából.

Több szempontból is más lesz ez a tanév, mint az eddigiek. Persze
mindegyik más, de reményeink szerint ez az év különlegesebb, érté-
kesebb lesz, mint az eddigiek. Elõször is azért, mert az országgyûlési
választások után a kormányrúdhoz került új vezetés, s annak oktatá-
si ügyekért felelõs államtitkára nagyobb gondot kíván fordítani a
szakma támogatására, mint történt ez korábban. S nem csak a peda-
gógusok nagyobb megbecsülésérõl van szó, hanem arról, hogy a fe-
lesleges adminisztrációt csökkentve, a valódi nevelõ – oktató munká-
ra több erõ, energia juthat. Ennek jegyében már ez év második félév-
ének végétõl 2. évfolyamtól megszûnik  a szöveges értékelés, és – in-
dokolt esetben – évet kell ismételnie a követelményeket nem teljesí-
tõ tanulónak, valamint csökken a felesleges adminisztráció mennyi-
sége. Másodszor azért, mert a tantestület döntése, valamint a képvi-
selõtestület erkölcsi támogatása alapján ebben az évben szeretnénk
folyamatos programokkal megemlékezni arról, hogy 1871-ben azaz
2011-ben lesz 140 éve, hogy az egyháztól átadott épületben megkez-
dõdött a szadai községi elemi oktatás. Ugyancsak 2011-ben emlékez-
hetünk meg arról, hogy – jelenlegi tudásunk szerint - 300 évvel ez-
elõtt készült az elsõ írásos feljegyzés szadai elemi iskolai oktatás
tényérõl. A két évforduló kapcsán szeretnénk év közben minél több
lehetõséget biztosítani arra, hogy mindenki megismerhesse az iskola
történetét, valós képet kaphasson a jelenleg itt folyó szakmai munká-
ról, diák és pedagógus életrõl, a régi diákok és tanárok újra találkoz-
hassanak, beszélgethessenek. Egyesíthessük minden jó szándékú em-
ber erejét, hitét, energiáját az iskola tárgyi és szellemi megújítása 
érdekében, hogy az iskola újra mindannyiunk közös ügye lehessen.

Az elsõ osztályokból a nagyobb odafigyelést igénylõ gyere-
kekkel magyar órákon külön könyvbõl, egyéni haladási ütemben fej-
lesztõ pedagógus fog foglalkozni. Az összevont 5. osztály bontott cso-
portban vesz részt a magyar, matematika és angol órákon. Hetedik
osztályban újra indul a középiskolai felkészítõ csoport. Minden 
különösen fontos tárgyból 1-8. évfolyamokon indul korrepetálás. 16
féle szak- és sportkörön vehetnek részt diákjaink, indulnak az alsós
– felsõs tanulmányi és sportversenyek. Minden évfolyamon szervezõ-
dött napközi, 7-8. osztályban tanulószoba.

A nyáron igyekeztünk a kezdéshez a megfelelõ feltételeket
biztosítani. Vízszerelõ nézte át és javította ki az összes mosdó, öltö-
zõ hibáit. Tisztasági festés volt minden mellékhelyiségben, valamint
a középsõ szint minden tantermében. Szülõi összefogással kifestet-
ték az 1. a osztály termét. Hat tábla került újrafestésre, vonalazásra.
Modernizáltuk az iskola teljes épületét a hangosítás szempontjából.
A fõbejárati pulttól lehet „felszólni” bármelyik terembe, hogy melyik
gyermekért jöttek, melyik pedagógust keresik. Megszépült az iskola
kertje.  Külön kis könyvtárat alakítottunk ki olvasásra, tanulásra, kis
elõadások készítésére. Új, nagyobb helyre került a fejlesztõ szoba.
Kiegészítettük Házirendünket, melyet már elfogadott a tantestület,
megismeri minden diák, szülõ, véleményezésre megkapja a DÖK és
a Szülõi Tanács. Kérdõívet kap minden szülõ, melyben szeretnénk
megismerni az iskola legfontosabb területeivel kapcsolatban a szülõk
véleményét. A visszaérkezett válaszok alapján közös beszélgetést ter-
vezünk minden érdekelt részvételével. Reméljük ebben az évben 
a Szülõi Tanácson keresztül jobban sikerül aktivizálni a szülõi kört,
hiszen igazi eredményeket csak közös, békés munkával érhetünk el,
melyre mindannyian már régóta várunk.
Jövõre is szervezünk nyári tábort, valamint kirándulást Erdélybe. 
A részleteket a szülõi értekezleteken ismerhetik meg.
S nézzük a 183 tanítási napos tanév várható legfontosabb eseménye-
it (az EMLÉKÉV programjairól késõbb külön tájékoztatást adunk):.

Pálinkás Ibolya mondja
el gondolatait
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„A” TÍPUSÚ PÁLYÁZATI KIÍRÁS

Szada Önkormányzata a Nemzeti Erõforrás Minisztériummal
együttmûködve ezennel kiírja a 2011. évre a Bursa Hungarica Fel-
sõoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázatot felsõoktatási
hallgatók számára a 2010/2011. tanév második és a 2011/2012.
tanév elsõ félévére vonatkozóan.

A pályázatra azok az önkormányzat területén állandó lakóhellyel
rendelkezõ, hátrányos szociális helyzetû felsõoktatási hallgatók
jelentkezhetnek, akik a képzésre vonatkozó keretidõn belül, teljes
idejû (nappali tagozatos) alapfokozatot és szakképzettséget eredmé-
nyezõ alapképzésben, mesterfokozatot és szakképzettséget eredménye-
zõ mesterképzésben, egységes, osztatlan képzésben vagy felsõfokú
szakképzésben folytatják tanulmányaikat.

Figyelem! 
Az 51/2007. (III.26.) KKoorrmm..  rreennddeelleett  aa  ffeellssõõookkttaattáássbbaann  rréésszztt  vveevvõõ  hhaallllggaa-
ttóókk  jjuuttttaattáássaaiirróóll  ééss  aazz  áállttaalluukk  ffiizzeetteennddõõ  eeggyyeess  ttéérrííttéésseekkrrõõll  1. § (2) bekezdé-
se értelmében nem részesülhetnek Bursa támogatásban a kato-
nai illetve rendvédelmi felsõoktatási intézmények katonai illetve
rendvédelmi képzésben részt vevõ hallgatói. 
A középiskolai akkreditált iskolarendszerû felsõfokú szakkép-
zésben részt vevõ tanulók nem jogosultak a Bursa Hungarica
ösztöndíjra.
Doktori (PhD) képzésben résztvevõk nem felelnek meg a pályá-
zati kiírás feltételeinek.
Külföldi intézménnyel hallgatói jogviszonyban állók nem jogo-
sultak a Bursa Hungarica ösztöndíjra.

Az ösztöndíjra pályázhatnak a 2010. szeptemberében tanulmányaik
utolsó évét megkezdõ hallgatók is. Amennyiben az ösztöndíjas hallga-
tói jogviszonya 2011. õszén már nem áll fenn, úgy a 2011/2012. tanév
elsõ félévére esõ ösztöndíj már nem kerül folyósításra.
Az ösztöndíjra pályázatot nyújthatnak be azok a hallgatók is, akiknek
a hallgatói jogviszonya a felsõoktatási intézményben a pályázás idõ-
pontjában szünetel. Az ösztöndíj folyósításának feltétele, hogy a
2010/2011. tanév második félévére már beiratkozzon a felsõoktatási 
intézménybe.

Az ösztöndíj idõtartama 10 hónap, azaz két egymást követõ tanulmányi
félév (2010/2011. tanév második, illetve a 2011/2012. tanév elsõ féléve).
Az ösztöndíj folyósításának kezdete legkorábban: 2011. március.

Az ösztöndíj-folyósítás feltétele, hogy a támogatott pályázó hall-
gatói jogviszonya a 2010/2011. tanév második félévében megfe-
leljen a pályázati kiírásnak. Amennyiben a támogatott pályázó
hallgatói jogviszonya nem felel meg a pályázati kiírásnak, a tá-
mogatott az ösztöndíjra való jogosultságát elveszíti.

Az ösztöndíjat minden pályázati fordulóban újra kell pályázni.
Az ösztöndíj csak azokban a hónapokban kerül folyósításra, amelyek-
ben a pályázó beiratkozott hallgatója a felsõoktatási intézménynek. 
Azokban a hónapokban, amelyekben a hallgató hallgatói jogviszonya
szünetel, az ösztöndíj folyósítása - a folyósítás véghatáridejének mó-
dosítása nélkül - teljes egészében szünetel.

Az elnyert ösztöndíjat közvetlen adó- és TB járulékfizetési kötelezettség
nem terheli, azonban az adóalapot növelõ jövedelemnek számít. (Az
adóterhet nem viselõ járandóságokról lásd a személyi jövedelemadó-
ról szóló 1995. évi CXVII. törvény 3. § 72. s) pontját).

A pályázó pályázata benyújtásával hozzájárul ahhoz, hogy a felsõokta-
tási intézmény hallgatói jogviszonyáról az OKM Támogatáskezelõ
Igazgatóságának, illetve a támogató önkormányzatnak tájékoztatást
nyújtson.
A pályázó pályázata benyújtásával hozzájárul ahhoz, hogy a pályázati
ûrlapon rögzített személyes adatait a pályázatot kiíró települési önkor-
mányzat nyilvántartásba vegye és azokat a megyei önkormányzat, és az
OKM Támogatáskezelõ Igazgatósága részére – kizárólag az ösztöndíj-
pályázat lebonyolítása és a támogatás jogosultság ellenõrzése céljából
– átadja illetõleg az ösztöndíj idõtartama alatt maga kezelje. 
A pályázó pályázata benyújtásával hozzájárul ahhoz, hogy az OKM 
Támogatáskezelõ Igazgatósága személyes adatait az ösztöndíjpályázat
lebonyolítása és a támogatás jogosultság ellenõrzése céljából – az ösz-
töndíj idõtartama alatt kezelje.
A pályázó pályázata benyújtásával hozzájárul a pályázáskor rendelke-
zésre bocsátott személyes adatainak az azonosítás célja érdekében
szükséges mértékben történõ kezeléséhez és az ösztöndíjpályázat lebo-
nyolítása valamint a támogatási jogosultság ellenõrzése céljából törté-
nõ továbbításához.

A pályázatot az állandó lakóhely szerint illetékes települési ön-
kormányzat Polgármesteri Hivatalánál írásban, a hivatalban hoz-
záférhetõ pályázati ûrlapon, a pályázó által aláírva, egy példány-
ban kell benyújtani.

A pályázat benyújtási határideje: 2010. október 29.

A pályázat kötelezõ mellékletei:
1. A felsõoktatási intézmény által kitöltött eredeti Jogvi-
szony-igazolás.
Amennyiben a pályázó egy idõben több felsõoktatási intézménnyel is
hallgatói jogviszonyban áll, pályázatában csak azt a felsõoktatási intéz-
ményt kell megneveznie, amellyel elsõként létesített hallgatói jogvi-
szonyt. A felsõoktatási intézmények szerzõdése alapján folyó, közösen
meghirdetett – egyik szakon nem hitéleti, a másik szakon hitoktató, il-
letve hittanár – két szakos képzés esetében a hallgató az állami felsõ-
oktatási intézményt köteles megnevezni. 
2. Igazolás a pályázó és a vele egy háztartásban élõk egy
fõre jutó havi nettó jövedelmérõl.
3. A szociális rászorultsága igazolása okiratokkal.

További tudnivalók és a jelenleg még középiskolában tanuló fia-
talok számára készített B típusú pályázati kiírás az alábbi elérhe-
tõségeken szerezhetõk be.
E-mail: bursa@bursa.hu
Internet: http://www.bursa.hu

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat

• ügyelet, segély:
06-20/94-58-766

• személyautó

• motor
• teher
• játék, riasztó

• csónak, meghajtó 

• elemek, töltõk 

• bevizsgálás
• töltés-mérés
• beszerelés
• kiszállítás

Csúcsminõségû akkumulátorok minden típushoz

DISZKONT ÁRON!

Gödöllõ, Dózsa György út 50. (a temetõvel szemben)

Mobil: 06-30/53-64-300
Nyitva: H–P.: 8–17, Szo.: 8 –13
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TRANS MOTORS KFT.
v á l l a l

konténeres szemét-, sitt-,
sóder-, homokszállítást.

Gépi földmunkát, 
pincetömb kiemelést.

Szada, Kossuth u. 18/A
Tel.: (20) 9547-647

A Székely Bertalan Általános Iskola 
első félévi ütemterve

SSzzeepptteemmbbeerr  
02. csütörtök 17.00 Első osztályok szülői értekezlete  
08. szerda 17.00 Alsós szülői értekezletek  
09. csütörtök 17.00 Felsős szülői értekezletek  
10-20. péntek–hétfő Papírgyűjtés  
18. szombat Községi szüret  
OOkkttóóbbeerr  
06. szerda Aradi megemlékezés

Felsős tanulmányi verseny I. forduló  
15. péntek Múzeumi nap  
22. péntek Iskolai emléktúra a forradalom alkalmából

Gödöllői arborétum  
27. szerda 8.00 Alsós nyílt nap  
28. csütörtök 8.00 Felsős nyílt nap  
29. péntek Utolsó tanítási nap – Környezetszépítés

Alsós tanulmányi verseny  
NNoovveemmbbeerr  
02-05. kedd–péntek Őszi szünet  
08. hétfő  Őszi szünet utáni első tanítási nap

17.00 Fogadó óra  
10. szerda Felsős tanulmányi verseny 2. forduló  
17. szerda Ki Miben Tudós?  
26. péntek Pedagógiai Tanácskozás

Tanítási szünet  
27. szombat Adventi készülődés kezdete  
DDeecceemmbbeerr  
06. hétfő Mikulás  
20. hétfő Iskolai karácsonyi ünnep  
21– január 02. kedd–vasárnap 

Téli szünet  
22001111..  jjaannuuáárr  
03. hétfő Téli szünet utáni első tanítási nap  
12. szerda 8. o vizsga – matematika  
13. csütörtök 8. o. vizsga – magyar nyelv és irodalom  
14. péntek Első félév vége  
21. péntek Félévi értesítők kiosztása  
24. hétfő Diákfórum

Gépkocsi szerviz épül a fő úton a Háromfertájokon. 
Ez nem a TESCO!

Javítják az utat az esők után 
az Árpád utcában
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Két támogatott pályázatunk indulhat el az õsz folyamán, lehet,
hogy már szeptemberben megkezdõdik a kivitelezõi munka.
Mindkét pályázattal kapcsolatban megtartották a szervezõk a
lakossági fórumot, melyen a nem túl nagy létszámú érdeklõdõ
ellenére számos kérdés elhangzott. 

Az egyik, a Margita tér-
ség útépítését tartalma-
zó, Belterületi utak
építése Szada község-
ben címû, az Új Ma-

gyarország Fejlesztési Terv keretében elnyert KMOP-2.1.1/B-09-
2009-0012 jelû pályázat.
A másik a Településközpont fejlesztése Szada községben
az Új Magyarország Fejlesztési Terv keretében elnyert KMOP-
2009-5.2.1/A-09-2009-0032 jelû pályázat.
Az útépítések ismertetésére a község egyéb területeirõl is jöttek
érdeklõdõk, ami jelzi, hogy jó néhány utca várja türelmetlenül,
hogy náluk is jól járható utak készüljenek. A lakosság azonban
még mindig nincs tisztában a pályázati módszerekkel és szabá-
lyokkal. Sokan nehezen nyugszanak bele, hogy nem lehet egy
lakossági fórumon ötletelve megváltoztatni egy elnyert pályázat
mûszaki tartalmát. 
A másik érdekesség, hogy bár az aszfaltos út még csak papíron
létezik, de máris követelik az  egyik utca lakói, hogy fekvõ rend-
õrt telepítsenek oda, mert félnek a gyorshajtóktól. Ez a kívánság
több dologra is visszavezethetõ. Az emberek nem hiszik, hogy a
gépkocsivezetõk betartják a közlekedési szabályokat, s ugyan-
csak nem hiszik, hogy a rendõrség vagy más hatóság meg tudja
fékezni a magukról megfeledkezett vezetõket. Sajnos, mivel ez
országosan jellemzõ, felhívja figyelmet a lezüllött közállapot-
okra. Az is kiderült, hogy nem ismerik a fekvõ rendõr közelé-
ben élõk panaszait, akik pedig sokszor maguk igyekeznek titok-
ban felszedni, eltávolítani az alkalmatosságot, hogy nyugtuk le-
gyen a sok késõn fékezõ és hangosan csapódó gépkocsi dübör-
gõ zajától, különösen éjszaka. 
A fõtéri beruházás terveit is tanulmányozhatták a jelen lévõk,
melynek a lényege, hogy a széppé és barátságossá tett Faluház
felõli oldalhoz stílusában és minõségében illeszkedõ, azzal egy-

Verena
Biztonsági Szolgálat 
■ lakóépületek, üzemek és
intézmények védelme 

■ járőr és kivonuló szolgálattal 

■ Szada területén néhány percen
belüli intézkedés

■ a szükséges riasztó és/vagy
kamera rendszerek 
szakszerű 
telepítése kedvező 
áron, 
részletfizetéssel

06 20 772-1019
www.werena.hu

Indulnak a beruházások

séget alkotó déli részt kapjunk.  A kellemes környezetet ígérõ
tervek parkolókat is tartalmaznak, bár ma már tudjuk, hogy a
parkolóhely mindig kevés. Szeretné Vécsey László polgármester
a fõtér rendbetételét, kiépítését egészen a patakig folytatni, de
ez majd csak egy következõ nyertes pályázat esetében valósul-
hat meg. Egy dolog nem változik sajnos, fõtér ide, fõtér oda, az
átmenõ forgalmat bonyolító fõ út a helyén marad a hatalmas
gépkocsi tömeggel és kipufogó füsttel. A gyalogosok biztonsá-
gos áthaladását továbbra is a jelzõlámpa biztosítja, alul-vagy fe-
lüljáróra egyelõre nem számíthatunk.
Mindkét beruházás nagyságrendje 100 millió forintot tesz ki,
ennyivel válhat Szada élhetõbbé, szebbé tavaszra. További rész-
letek a Polgármesteri Hivatal Mûszaki irodáján tudhatók meg.

Windhager

Méhnyakszűrés a védőnőnél
még szeptemberben!
Szeretettel hívom azokat a hölgyeket, akik ÁÁNNTTSSZZ  mmeegghhíívvóóllee--
vvéélllleell  rreennddeellkkeezznneekk és nem a nőgyógyászhoz mennek rákszű-
résre, jőjjenek hozzám!
Szeptemberben, kedd délutánonként végzem a szűrést, bbeejjee--
lleennttkkeezzééss  aallaappjjáánn.. A vizsgálat ingyenes, nem kötelező. Saját 
érdekükben azonban vizsgáltassák meg magukat, mert a méh-
nyakrák nagyon jól gyógyítható, ha idejében észreveszik!

Időpontot a 20-886 4839-es telefonszámon lehet kérni nnaappoonnttaa
88--1100  óórrááiigg!!
A vizsgálatra el kell hozni a meghívólevelet.
SSaajjáátt  éérrddeekküükkbbeenn  kkéérreemm,,  éélljjeenneekk  aa  lleehheettőőssééggggeell!!

Pálmai Zoltánné 
védőnő
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Faluházi 
rendezvények
Szeptember 23-án 18 órakor
Képviselő-jelöltek a Civil Házban c.
Kerekasztal beszélgetésre hívunk min-
den képviselõ- és polgármester-jelöltet
a Faluház Civil Házának közéleti estjére,
ahol alkalom nyílik a jelöltek választási
programjának bemutatására és megvitatásá-
ra, a választók elsõ kézbõl való tájékozódá-
sára.

Tisztelettel várjuk az érdeklõdõket!

A Faluház õsszel induló csoportjai felkerül-
tek a szadafaluhaz.hu honlapra.
Jelentkezési határidõ: szeptember 30. 

Juhászné Bankó Zsóka

Fotópályázat
Szada község és a Neukirch – Szada Testvértelepülési Kapcsolat szervezői 
az Önkormányzat Kulturális Bizottságának és a Székely Bertalan ÁMK támogatásával 
fotópályázatot hirdetnek a 

szadai, kecset-kisfaludi és neukirchi 
amatőr fotósoknak a következő feltételek szerint:

Téma: barátság
A pályázaton két korosztályban vehetnek részt a fotósok:
I. kategóriában 7-12 évesek
II. kategóriában 13-99 évesek.
Pályázók és a pályaművek száma:
Minden szadai, kecset-kisfaludi és neukirchi iskoláskorú gyermek ill. felnőtt legfeljebb 3 művet
nyújthat be. A pályázóknak rendelkezniük kell a pályaművek szerzői jogával. 
Beküldés, méret, azonosítás: 
A pályaműveket e-mailen keresztül lehet beküldeni a scherzli@vipmail.hu címre 
Scherzinger Mária részére. A fájl mérete nem haladhatja meg az 1 MB-ot. 
A pályaműveket a következő adatokkal kell ellátni: 
a pályamű címe, jelszó, pályázati kategória. A pályázók a személyes adataikat egy külön csatolt
fájlban küldjék meg, amiben jelszavukat, nevüket, életkorukat és postai címüket tüntetik fel.
Benyújtási határidő:
2010. szeptember 27.
Nyeremények:
Az első három helyezett tárgyjutalomba részesül, minden résztvevőt díjazunk.
Kiállítás:
Az alkotásokat a szadai Faluház rendezvénytermében állítjuk ki.
A nagyításokat a gödöllői FUJI fotószalon végzi A/4-es méretben. 
A szervezők fenntartják a jogot a pályaművek megtartására.
A szervezők nevében Scherzinger Mária szeretettel várja a szadaiak, kecset-kisfaludiak 
és a neukirchiek pályaműveit!

Rendszeres használatuk az emberi szervezetre nézve gondoskodik: 
A helyes testtartásról 
Az ízületi felszínek nyomáscsökkentéséről 
Fokozott mélyizom aktivitásról 
Fokozott vérkeringésről 
A kalóriaégetés fokozásáról 
Jobb mellkas helyzetből adódó oxigén bevitelről 
Gördülékeny járásról
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Huszonegy évvel ezelõtt jár-
tam elõször Kecsetben. Egy
mikrobusszal indultunk el
néhányan Szadáról, hogy lát-
hassuk a falut, melyet testvér-
településünknek választot-
tunk, s megismerkedhessünk
lakóival. Nem sok idõt tölt-
hettünk ott, mert amikor be-
értünk a faluba és megálltunk
a Gada patak partján, elénk
kanyarodott az a fehér Dacia,
amely addig mint az árnyék
követett bennünket, s kiszállt
belõle egy rendõr és egy civil
ruhás ember. Takarodjunk in-
nen, ez volt románul elõadott
mondanivalójuk lényege, s
mi nem tehettünk mást, visz-
szaültünk a buszba. Tettünk
még egy kiszállási kísérletet a
falu szélén, de onnan is elza-
vartak bennünket. A kapcso-
latvétel a falu vezetõivel végül
úgy sikerült, hogy Vécsey
László – akkor Szada Baráti
Körének egyik vezetõje, ma
polgármesterünk – egy ro-
mán rendszámú autóban, né-
hány csomag társaságában
bejutott Kecsetbe, s ott átadta
azokat, és meg tudták beszél-
ni a legfontosabb dolgokat.
Amit akkor nem gondoltunk,
annak az évnek a vége elhoz-
ta a Ceausescu-rendszer bu-
kását. Ezerkilencszáznyolc-
vankilenc karácsonyán a for-
radalom elsöpörte a diktatú-
rát, s a következõ évben elõbb
a májusi szadai falunapon,
majd júliusban Kecsetben ta-
lálkozott a két falu népe. Soha
nem felejtem el: amikor négy-
órás késéssel, este tízkor meg-
érkeztünk Kecsetbe, s már azt
hittük, hogy mindenki alszik,
a központba, a mûvelõdési
ház elé érve azt láttuk, hogy a
téren, a lámpafényben ott áll
és vár szinte mozdulatlanul
az egész falu. Azon a helyen,
ahonnan egy éve a szeku em-
berei visszafordítottak ben-
nünket.
Húsz éve már ennek, s azóta
sok minden történt. Asszo-
nyok és lányok jöttek Szadára
gyümölcsöt szedni, férfiak
építkezésekre. Barátságok köt-
tettek, de sajnos akadt, aki le-

románozta a vendégmunká-
sokat, s nem érdekelte más,
csak hogy minél többet keres-
sen rajtuk. Nagy szégyen ez, s
nem a székelyföldi magyar
szégyene. Jó lenne, ha soha
többé nem történne meg,
mert nincs fájdalmasabb,
mint ha magyar bántja a ma-
gyart.
A hétköznapokat az évek so-
rán közös rendezvények szí-
nesítették nálunk s testvérfa-
lunkban is. Ezek mindig nagy
élményt jelentettek a résztve-
võknek, házigazdáknak és
vendégeknek egyaránt. Az
idei kecseti falunapok, ahova
meghívást kaptunk, különö-
sen jól sikerültek. Két napon
át, augusztus utolsó hétvégé-
jén igen színvonalas mûso-
rokban, programokban volt
részünk, s a szadaiak  éneke
és fergeteges tánca nagy sikert
aratott. Mi meg nem gyõztük
a kecsetieket csodálni, fõleg a
fáradhatatlan fiatalokat. A
Kecseten kívül további hat fa-
lun – Kisfaludon,
Székelyszentmihályon, Ben-
céden, Szentléleken, Bogárfal-
ván és Farkaslakán –  áthala-
dó szüreti felvonulás hangu-
latát s káprázatos színeit biz-
tosan sokáig õrizzük. S nem
feledjük soha  Kisfaludi Vio-
lának s társainak búcsúzáskor
áldást kérõ énekét...
Köszönjük a szép napokat,
Kecset, köszönjük a jókedv és
a remény, a szeretet közös ün-
nepét...

Dulai Sándor

Kecseti szép napok

A SZERZŐ FELVÉTELEI
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Ősszel induló kiscsoportos
foglalkozások az Óvodában
Ritmikus gimnasztika lányoknak

Heti 2x1 óra  (kedd, csütörtök 16.00)
Elérhetõség: Budai Boglárka, 
Horváth Anikó 06/30 833-9883

KUNG-FU
Heti 3x1 óra  (hétfõ, szerda, péntek 17.00)
Vezeti: Garamszegi Gábor
Elérhetõség: 06/30 350-9719

Balett 3-5 éveseknek
Heti 1 alkalom péntek 15.30-16.10
Ára: 2.500,– Ft/hó
Elérhetõség: Bojsza Andrea  06/30 905-3387

Balett 5-7 éveseknek
Heti 2 alkalom hétfõ 15.30-16.30,

péntek 16.10-17.00
Ára: 4.000,– Ft/hó
Elérhetõség: Bojsza Andrea  06/30 905-3387

Játékos angol ovisoknak
Heti 1 x 30 perc ebéd után (hétfõ vagy csütörtök)
Elérhetõség: Csõsz Ildikó  06/20 297-1012
Oktatárs Nyelviskola 06/28 413-437

MESETORNA
Heti 1 alkalom  (szerda 16.00–16.45)
Elérhetõség: Láng Judit  06/70 241-78-47
juditlang4@gmail.com

Vitalizáló torna FELNÕTTEKNEK
Heti 1 alkalom csütörtök 17.45-19.00
Elérhetõség: Láng Judit  06/70 241-78-47
juditlang4@gmail.com

Dr. Molnár Andrea Ügyvédi Iroda
Iroda: 2100 Gödöllõ, Berente István u. 2.
E-mail: drmolnarandrea@invitel.hu

Dr. Molnár Andrea
ügyvéd

Telefon/fax: 06-28-769-166 ■ 06-28-413-014
Mobil. 06-70-605-3440

Elsősegélynyújtás oktatás októbertől 
a szadai iskolában

Ez év áprilisában az Örömteli Életért
Közhasznú Alapítvány pályázatot 
nyújtott be a Pest Megyei 
Önkormányzathoz, amely támogatást
kapott. Így a szadai iskolások számára –
valamennyi korosztálynak
– elsősegélynyújtás oktatást tartunk októbertől. 
Az oktató tapasztalt mentőtiszt: Siketh Zoltán.

Simon Erika kuratóriumi elnök

Elsősegély nyújtás oktatás 
felnőtteknek
Azt akarod, hogy tudj elsősegély nyújtani, ha szükség lenne rá?
Cselekednél, amíg a mentő kiér, ha gond van a gyerekeddel, 
a szomszéddal?

Elsősegélynyújtás oktatás – 2010 októberében
12 órás (2x6 óra) kiscsoportos képzés – elmélet és
gyakorlat
Helyszín: Szada
Az októberi elsősegélynyújtás oktatás fedezetét az Alapítvány
számára felajánlott 1% jelenti – Köszönet érte!
A részvétel díjtalan!

Jelentkezés: Simon Erika
e-mail: simon.erika@oromteli.hu
mobil: +36-20-886-3616

Kutya és macska ivartalanítási akció
Október hónapban kutya és macska ivartalanítási akciót 
szervezünk Mohai doktor Állatorvosi Rendelõjében.
(Veresegyház, Bánóczi u. 1. a Polgármesteri Hivatallal szemben)
Célunk, hogy a nem kívánt szaporulatok és a kóbor állatok számát
csökkentsük. Sok állattartó számára a mûtéti költség nagy anyagi
megterhelést jelent, különösen akkor, ha több állatot tart. A költségek
részbeni átvállalásával szeretnénk ennek a problémának a megoldá-
sában segíteni. 

Az akció ideje alatt a következõ árakkal számolunk:
Szuka kutya ivartalanítás 16000Ft 

+altatás (testsúlytól függ)
Kan kutya ivartalanítás 9500Ft+altatás
Nõstény macska ivartalanítás  11 000Ft (teljes ár)
Kandúr macska ivartalanítás   4500Ft (teljes ár).   

A mûtétekre elõzetes egyeztetés alapján kerül sor.
További részletekért kérjük, érdeklõdjön telefonszámainkon:

Dr. Mohai Imre állatorvos 30-95-31-242
Dr. Erdélyi Gábor állatorvos 30-94-45-991
Dr. Váradi Noémi állatorvos 70-36-57-548
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Lapunkban felajánlottuk, hogy minden jelöltnek helyet adunk a be-
mutatkozáshoz, amennyiben időben beküldi szerkesztőségünkhöz
megjelentetésre szánt írását és fényképét. A jelöltek éltek is a le-
hetőséggel, a két polgármester- és a mind a képviselő-jelölt be-
küldte anyagát, így kedves olvasóinknak van bőven idejük elemez-
ni és majd eldönteni október 3-dikáig,  kikre szeretnék a falu sor-
sát négy évre bízni.

A Helyi Választási Bizottság tagjai: Antalka Géza, Hrustinszly Ferenc, Morzsányi
László, póttagok: Puskás András, Illés András. A Bizottságot Vécsey László polgár-
mester és Jámbor Lajos fogadta a Polgármesteri Hivatalban, lásd a csatolt képen.

Polgármester-jelöltek
Vécsey László

Tisztelt Szadai Választópolgárok!

Köszönöm a folytatásra bíztatás megtiszte-
lõ jeleként hozzám eljuttatott sok száz
ajánlószelvényt!
Tizenkét éve szolgálom Szadát polgármes-
terként. Szép számmal vannak közös sike-
reink, melyekre érdemes emlékezni.
Az elmúlt nyolc év rossz kormányzását ál-
lampolgárként és önkormányzatként is
megsínylettük. Tavasszal ennek nyílt kiál-

lással véget vetettünk. Ez a hatalmas népmozgalom Szadát sem
kerülte el, és személyes sorsomat is befolyásolta. Így esett, hogy ez
alkalommal nem csupán az Önök polgármestereként, hanem a Fi-
desz – Magyar Polgári Szövetség országgyûlési képviselõjeként is
kérem bizalmukat községünk vezetéséhez a következõ négy évre.
Hiszen természetesen maradt tennivaló bõven, országosan és
Szadán is. Az Új Széchenyi Terv célkitûzéseivel összhangban eb-
ben a ciklusban végre komoly lehetõségeink nyílnak. Belsõ úthá-
lózatunk jelentõs részét leaszfaltozzuk, elvégezzük az iskola bõví-
tését – korszerûsítését, megépítjük a község csapadékvíz elvezetõ
rendszerét és az egészségházunkat, megvalósítjuk a termál-projek-
tünk és a faluközpont fejlesztésünk legalább elsõ elemeit, hogy
csak a legfontosabbakat említsem.
Folytassuk közösen!

Tisztelettel
Vécsey László

polgármester
polgármester jelölt 

Rába György

Tisztelt Szadai Választók!

A 2010. október 03-i választások után
Szadán új helyzet áll elõ. Önök vagy meg-
erõsítik mai polgármesterüket, vagy újat vá-
lasztanak. Elõbbi esetben megelégednek
egy félállású, szabadideje egy részét itt töltõ
vezetõvel. Új választás esetén új embert
kapnak, aki minden idejét, erejét a telepü-
lésnek szentelheti. Biztosíthatom Önöket,
ha így döntenek, választottjukkal meg lesz-

nek elégedve. Kérem, hogy akik nem nekem adják a bizalmat, kép-
viselõként gondoljanak rám is.
Engedjék meg, hogy pár gondolattal segítsem Önöket abban, hogy
sutba dobhassák kételyeiket, és bátran döntsenek mellettem, Rába
György mellett. Alapelvként egyetértek Orbán miniszterelnök úr
kötcsei kijelentésével, hogy az önkormányzati választások ne az ígé-
retek választása, hanem a megalapozott tervek választása legyen.

G A Z D Á L K O D Á S
Meghökkentõ, ahogy tájékoztatást kapunk a falu gazdálkodásáról,
mely „kiegyensúlyozott, és nem szorul külsõ finanszírozásra”. Ezzel
szemben, a falu az eladósodottság határán van. Bár nem sikerült egy-
értelmû adatot fellelnem, 2,2-2,5 milliárd forintos adósságot vélek
reálisnak, mely nagyon súlyos összeg. Szada 2012-re válságköltség-
vetést lesz kénytelen készíteni, mert be kell tervezni az évi 130-150
mft törlesztést. A falu vezetése azzal vezeti le a hitelfelvétel okozta
feszültséget, hogy közli: „A hitelek egy részét fejleszthetõ ingatlanokba
fektettük. Így ingatlanvagyonunk mintegy 13 hektárral gyarapodott…”
Nos, ez mérhetetlen cinizmus! Azt mondani, hogy a 4423 hrsz meg-
vásárlása ilyen befektetés,  hazugság. A 2007. január 03.-án megvett
ingatlanon – Berek I. – ugyanis a következõ 15 évben biztosan nem
lesz lakópark. A területen közmû nincs. Sem szilárd út, sem csator-
na, sem más közmû tervezése oda nem történt, nem történik. Ez a
befektetés tévedés. Akit érdekel a téma, nézze meg a www.szada.hu
honlapon Szada szabályozási tervét. 
Gazdálkodásunkat alapvetõen meg kell változtatni.  A törzsvagyon
feletti, forgalomképes, piacképes vagyonunkat piaci alapon kell mû-
ködtetni. Kilépünk az ingatlanpiacra, forgatjuk- gyorsan, és jó ha-
tásfokkal- a gyümölcskötvénybõl megmaradt forrásokat, a Szada
Nova Kht zrt-vé alakításával szolgáltatásokat kínálunk a lakosság-
nak, a vállalkozói szférának, ezzel bevételeket produkálunk. Álmo-
kat, vágyakat kergetni, soha meg nem valósuló presztízs-projektek-
kel nevetségessé tenni magunkat – ennek véget kell vetni. Az sem
folytatható, hogy elõször teljesül a magánérdek, majd késõbb a
közérdek.
Ha Szada belefut a pénzügyi csõdbe, akkor onnan 25 év a kilábalás.
Ez a tét, kedves Szadai Választók! Biztosíthatom Önöket, hogy lehet
másképp.

F E J L E S Z T É S E K -  M Á S K É P P
Szada sokat és eredményesen pályázik. Sok pályázat fut, és több
nyer is, ami azonban jelentõs készpénzigénnyel jár, a saját erõ biz-
tosítása miatt. Így olyasmire is költünk- kissé kényszerbõl –, amire
egyébként nem költenénk. Fel kell hagyni azzal, hogy mindenre pá-
lyázunk, hátha leesik valami. Csak akkor pályázunk kevésbé fontos
dolgokra, ha saját forrásunk van. Mert a hitelbõl –, drága hitelbõl-
biztosított saját erõ nem saját erõ. Hitelbõl csak jövedelmezõ beru-
házást szabad végigvinni. 

Tájékoztató az önkormányzati választáshoz



BEJELENTKEZÉS: 06-28-503-430 (EGÉSZ NAP)
www.gre tasza lon.hu

Nõi, Férfi, és Gyermek Fodrászat
Kozmetika

ART GLITTER – Tartós testcsillám tetoválás
Mûköröm, JAPÁN Manikûr, Pedikûr

Magnum Exclusive 60 csöves Turbo Szolárium
Gyógy-és Frissítõ Testmasszázs

Kedvezõ árakkal, alapos munkával várjuk Önt 
szépségszalonunkba!

Nyitva: H-P: 8-20, Szo.: 8-14
Üzlet: Szada, Dózsa Gy. út 98.(Fõ út, templomoknál)

Alapfeladat: a belsõ úthálózat megújítása és a csapadékvíz elveze-
tésének kérdése. Jó lenne, ha még a közmûvesítés idején megold-
hatnánk ezeket, de ez ma még álom. Marad a civil próbálkozás,
meg a semmi közti választás. Kezdjük meg a Szõlõhegy, a Várdomb
csapadékvíz-elvezetésének munkálatait minél hamarabb. Gyakor-
lati tervezés, szakértõ mûvezetés, és pártucat rendes, dolgos kéz: er-
re van szükség.
A belsõ utak terén 12 éves beváltatlan ígéretek vannak. Rögzítsük:
1 km belsõ út kb. nettó 15 mft. Azaz, 10 km ilyen utat 150-200 mft-
ból meg lehet valósítani. Olcsó poén: A 4423 hrsz. Berek I.-telek
árából ez ki is jönne. A Székely B. út mellékutcái, a Szabadság utca
800 métere, a Fenyvesligeti út-menti utcák, a Kisfaludy utca felsõ
része, a Szélsõ, a Borkõ utcák, az Aranyhegy utcácskái összesen alig
10 km.
Faluközpont- egészségház- iskola fejlesztése. Gyermekorvosi stá-
tusz és rendelõ, bõvítés-korszerûsítés, a gyermekorvos lakásának
biztosítása. Nem makettek készítése, nem kétes vállalkozások, a
gyógyszerlobbi helyzetbe hozása a cél, hanem, hogy élhetõbb le-
gyen a falu. A tévedésbõl megvett Tamás-házat, közösségi házzá
alakítjuk, odatelepítve több szervezet székhelyét, irodáját. Követke-
zetesen kell haladnunk elõre ezen a téren is.  

A Z  É L H E T Õ  F A L U B A N
– rendben vannak a játszó- és közösségi terek, a fiatal anyukák szi-
lárd burkolaton szállíthatják kicsinyeiket, a sportpályákon van me-
legvíz, a faluház lüktet és él, a porták rendezettek. 
– nem ellenfél a tanári kar és a szülõk közössége, hiszen a céljuk
azonos kell, hogy legyen. Nem ellenfél az õslakos és a bevándorló,
hiszen a bevándorlók sok-sok telekvásárlása az õslakosok életét tet-
te könnyebbé. 
– a kérdésekre van válasz, a tervek megalapozottak és ezért van
megvalósulás, a gondokat megosztják egymással, akár hivatal és la-
kosság, akár szomszédok, akár családfõ és család az érintett felek.

A  V Á L T O Z Á S O K H O Z  V Á L T O Z T A T N I  K E L L  
A  T E S T Ü L E T B E N  I S
Új szemlélet, és valóban, új emberek. Arcpirító, hogy azok a képvi-
selõink, akik egy szó nélkül bólintottak rá mindenre, ami Szadán
történt, most úgy érzik: a változások élére kell állniuk!  Kérdezem
e képviselõket: Nekik sem tûnt fel, hogy mi történik Berek I.-ügy-
ben? Hogy számos terv csak ma-
ketton meg papíron valósul
meg? Nem látták, hogy milyen
állapotban van a Tamás-féle
ház? Ezt nem hihetem el. 
Itt az ideje, a falu vezetésébe a
beköltözött nagy tudású, maga-
san kvalifikált szakembereket,
családanyákat és férfiakat is be-
vonjuk. A falut járva, ajánláso-
kat gyûjtve helyi lakosok sokasá-
ga jelezte: részt vennének a
munkákban, segítenének abban,
amihez értenek. Csak eddig sen-
ki nem kérdezte õket.
Jó szívvel ajánlom Önöknek
magam mellett dr. Molnár And-
rea, Székely Beatrix, Bajkai Já-
nos, Petneházy Balázs jelölteket.
Kérem, hogy támogatóim mind-
két szavazólapon adják le érvé-
nyes szavazataikat. A kétkedõ-
ket, bizonytalanokat szintén ar-
ra bíztatom: bátran válasszanak
e jelöltek közül. Nem fognak
csalatkozni. Hangulatában, a tá-
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jékoztatás tisztességes voltában, a vélemények ütköztetése terén,
biztosan jobb testületet alkotunk majd, mint eddig bármikor.  

Helyhiány miatt ennyire futotta. Minden egyéb, fontos dogot, s ezen
írás bõvített változatát olvashatja a
www.raba-szadavoks-blogspot.com és a 
www.rabagyorgy.blog.hu oldalakon. Jöjjön, nézzen be, olvasson! ■

Gréta Szépségszalon
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lés lakója. Idén diplomáztam le a Szent István Egyetemen, mint
közgazdász. Azért jutottam arra az elhatározásra, hogy képviselõ
legyek, mert az egyetem évei alatt megszerzett tudással szeretnék
hozzájárulni a település fejlõdéséhez. 
Úgy gondolom, hogy Szada az elhelyezkedésének és természeti
adottságainak köszönhetõen kedvezõ helyzetben van. Fontos,
hogy a falu erõsségeit, illetve az ezekbõl adódó lehetõségeket meg-
felelõen ki tudjuk használni annak érdekében, hogy képes legyen
megbirkózni az egyre gyorsabban változó világunk által támasz-
tott kihívásoknak. Ahhoz, hogy az ily módon keletkezõ feladatok
megfelelõen legyenek kezelve, a falunak olyan képviselõkre van
szüksége, akik a település összes lakóját képviselik, nyitottak az
emberek felé. 
Az elkövetkezendõ években nagyon sok feladat vár a falu vezeté-
sére, vannak olyan feladatok, amelyeket a lehetõ leghamarabb
meg kell oldanunk, gondoljunk csak a csatornázatlan nehezen jár-
ható utakra, a rossz állapotban lévõ iskolaépületre. Vannak még
tennivalók Szadán, hogy egy fejlõdõképes, jól élhetõ lakóhelyünk
legyen.
Ezért is szeretném felajánlani a segítségemet minden Szadai lakos-
nak, szívesen állok az Önök rendelkezésére. 

Czapp Béla 
független jelölt

Nevem Czapp Béla, 1961-ben születtem Budapesten. 1993-ban ke-

rültem Szadára és jelenleg is itt lakom a Béke utcában. 
Egy biztonságtechnikával foglalkozó cég tulajdonosa vagyok. Eb-
ben a szakmában 1984 óta dolgozom, ennek köszönhetõen né-
hány országos jelentõségû cégnél a tûz- és vagyonvédelmi beren-
dezések telepítését és karbantartását vállalkozásom végzi.
A választásokon való részvételem legfõbb mozgatórugója, az em-
berekkel való beszélgetéseken túl, hogy megkeresett a Jobbik. Õk
azt szerették volna, hogy a párt színeiben induljak de én nem va-
gyok pártkatona, soha nem is voltam. Ennek ellenére magaménak
vallom azokat a gondolatokat, amelyeket ma a Jobbik képvisel leg-
markánsabban. Ezek a magyarság kultúrájának és hagyományai-
nak tisztelete mellett a minden napjainkban tapasztalható politi-
kusi bûnözés leleplezése és szigorú megbüntetése, továbbá a köz-
rend hatékony védelme.
Természetesen tisztában vagyok azzal, hogy a falu életében sok
egyéb gond is van, mint például, hogy a Margita részen az utak ál-
lapota szégyenletes és tragikus. A civil szervezeteket (pl. borászok,

Bajkai Andrásné 
független jelölt

Tisztelt Választó Polgárok!
Bajkai Andrásné vagyok, jelenleg helyi
képviselõ. 
40 éve élek Szadán. Sokan ismernek, és
még többen nem. Az újbóli személyes be-
mutatkozásom helyett  jó szívvel ajánlom
megismerésemre a www.szada.hu-n megta-

lálható helyi lap  2006 szeptemberi mellékletét – ahol bemutat-
koztam, és a 2007 januári számát – ahol egy interjú készült velem.
Életemben azóta jelentõs változás következett be: ikerunokáim
születtek.
Megválasztásom után 3 bizottságban is munkát vállaltam – és
igyekeztem lelkiismeretem szerint elvégezni feladataimat. Az elsõ
év volt a legnehezebb, amikor gyakran megfelelõ helyi tájékozó-
dás, mélyebb ismeret nélkül kényszerû döntéseket hoztam – mert
az élet halad, a feladatok nem várhatnak sokáig a megoldásra.
■ A legfõbb ok amiért eredetileg indultam, hogy a Dózsa György

út állapota és a forgalom összetétele megváltozzon. Nem gondo-
lom (sõt tudom), hogy nem a folyamatos figyelem felhívásunk
eredménye lett az útfelújítás, de lényegesen javult ezzel az itt la-
kók életkörülménye. Jelenlegi feladatomnak tartom, hogy figye-
lemmel kísérjem az M31-es út megnyitása után a forgalomvál-
tozást – és annak rosszabbodása esetén mielõbb lépéseket kez-
deményezzek.

■ Eddigi közgazdasági gyakorlatom, a törvények, jogszabályok is-
merete segített, hogy aktívan részt vegyek a falu költségvetésének
tervezésében és a pénzügyi felhasználás ellenõrzésében. Ezt a te-
vékenységet a továbbiakban is szívesen végezném.

■ A civil szervezetek munkájában erõmhöz mérten aktívan részt
veszek. Próbálok segíteni anyagi források megszerzésében, pá-
lyázatok megírásában, könyvelésben. Mégis elmondható, hogy
csak kevés szervezet munkáját ismerem, és támogatom, holott a
leghatékonyabb közösségi erõ ezekben rejlik. Elképzeléseim kö-
zé tartozik az aktívabb részvétel és az összefogás erõsítése az ön-
kormányzat segítségével. 

Az elkövetkezõ idõszakra elsõsorban ezeknek a feladatoknak a
folytatását tudom felajánlani – és mindnyájunk érdekeinek meg-
felelõ döntéseket hozni. 
Utak építése, iskola felújítása, egészségház - ezek a legnagyobb el-
várások a jövendõ képviselõk felé, de az elgondolások, tervek mel-
lett csak nyertes pályázattal biztosítható komoly anyagi erõ – és ez
a megvalósítás feltétele!
A csökkentett létszámú Képviselõ Testületnek még nagyobb tudást
kell képviselnie, hogy minden területen a megfelelõ döntést hozza
meg.
A fent leírtak komoly kihívások egy képviselõnek, de úgy gondo-
lom, hogy az eddigi életutam és tapasztalataim elõsegíthetik, hogy
méltón tudjam a faluközösség érdekeit képviselni – ehhez kérem
az Önök bizalmát és szavazatát. 

Ifj. Bajkai János
független jelölt

Kedves Szadaiak! 
Mindenekelõtt szeretném megköszönni a
számomra gyûjtött ajánlószelvényeket, kö-
szönöm, hogy megtiszteltek bizalmukkal.
Bajkai János vagyok, 1987-ben születtem. A
családom már több generáció óta a telepü-

Képviselő-jelöltek
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nyugdíjasok…) a támogatások elvonásával a jelenlegi önkor-
mányzat szinte teljesen mûködésképtelen helyzetbe hozta. A
sport, amely az ifjúság nevelésének fontos része, jelentõségéhez
képest nagyon csekélyke támogatást kap. 1998 óta a település „fej-
lesztési” politikájának, az önkormányzati testületek gyengeségé-
nek és szervilis szavazásainak köszönhetõen Szada már majdnem
elvesztette a falusi életmód minden értékét.
Úgy gondolom, hogy itt olyan önkormányzatra van szükség,
amely az embereket nem csak gazdasági erõforrásnak tekinti, ha-
nem a mai nehéz idõkben életkörülményeik könnyebbé tételére is
törekszik.
Ahhoz kérem támogatásukat, hogy a szavak ne csak szavak marad-
janak, hanem tettek is követhessék.

Dr. Molnár Andrea
független jelölt

1978-ban születtem Gödöllõn. Születésem-
tõl fogva szadai lakos vagyok, itt jártam
óvodába, általános iskolába. Az iskola ke-
retein belül a kosárlabda csapat oszlopos
tagja voltam, amivel Pest megyében na-
gyon szép eredményeket értünk el. Gimná-
ziumi tanulmányaimat Gödöllõn a Török
Ignác Gimnáziumban végeztem. A Szegedi
Tudományegyetemen szereztem jogi diplo-

mámat 2003-ban nappali tagozaton. Ezt követõen ügyvédjelölt-
ként dolgoztam, majd a szakvizsga letételét követõen 2009. márci-
us 1. napján nyitottam meg ügyvédi irodámat Gödöllõn.
Önkormányzati tapasztalattal rendelkezem, ugyanis 2004-tõl
2006-ig Pécel Város Önkormányzata Házbizottságának felkért kül-
sõs bizottsági tagja voltam jogi szakértõként. 
Már 4 évvel ezelõtt foglalkoztatott a gondolat, hogy települési kép-
viselõ választáson elinduljak, de akkor vártam gyermekemet, így 
a két feladat együtt kivitelezhetetlen lett volna számomra, hisz a
gyermek születésével óriási felelõsség jár és elsõ éveiben a szülei
jelentik neki a legnagyobb védõhálót. Gergely 2006-ban született,
azóta a szadai óvodába jár, így most már nyugodt szívvel indulha-
tok a helyi választásokon a képviselõi tisztségért.
Szüleimtõl útravalóul azt kaptam, hogy tisztességesen, a magam
erejével érjek el bármit. Erõs gyökereket adtak, amelyek egész éle-
temben Szadához fognak kötni. Szeretnék Szada községért aktí-
van tevékenykedni, a község életében fontos döntések meghozata-
lában aktívan részt venni. Szakmai tudásomat, Szada iránti elkö-
telezettségemet annak érdekében kívánom kamatoztatni, hogy 
rajtam kívül a település lakói is büszkék legyenek arra, hogy
„szadaiak”.
A helyi önkormányzatokról szóló törvény úgy fogalmaz, hogy 
a települési képviselõ a település egészéért vállalt felelõsséggel
képviseli a választóinak az érdekeit. Ennek szellemében kívánok
én is megválasztásom esetén tevékenykedni.
Ezúton is szeretném megköszönni mindazok segítségét, akik
ajánlószelvényeikkel, biztató szavaikkal, segítségükkel lehetõvé
tették a helyi önkormányzati választásokon való indulásomat.
Végezetül álljon itt a jog hármas szabálya: „Iuris praecepte sunt
haec: Honeste vivere, alterum non laedere, suum cuique tribuere”
(A jog elõírásai ezek: Tisztességesen élni, mást nem sérteni, min-
denkinek megadni a magáét.)

Oroszi Sándor Süni 
független jelölt

Tisztelt szadai választópolgárok!
Oroszi Sándor vagyok, ismerõseimnek, ba-
rátaimnak: Süni.
1942. december 2-án születtem Szadán. Itt
éltek szüleim, itt élünk mi is a szõlõhegyi
családi házunkban. E faluhoz köt minden
ami egy ember életében fontos, a család, a

rokonok, a barátok,
az ismerõsök, és minden szadai polgár aki tevõlegesen részt vesz
településünk, falunk életében.
Fõiskolai végzettséggel rendelkezem. Jelenleg a Budapesti Konfe-
rencia Központok Üzemeltetési vezetõje vagyok a Nemzeti Va-
gyonkezelõ ZRT Ingatlan Üzemeltetõi KFT-jénél.
Társadalmi megbízatásom: aMagyar Akadémikusok Professzorok
Világtanácsának 2010. 01. 21-tõl technikai igazgatója vagyok.
Szada közéletében 1982-tõl veszek részt.
■ 1982-tõl tanácstagként,
■ 1990–94-ig önkormányzati képviselõként,
■ 1994–98-ig alpolgármesterként, majd rövid ideig a ciklus végén

ügyvezetõ polgármesterként   tevékenykedtem.
■ 1998-tól–2006-ig önkormányzati képviselõként,
■ 2006–2010-ig alpolgármesterként tevékenykedtem.
Miért indulok az önkormányzati választáson? Változatlanul hi-
szem, hogy lehet összefogottabb, szervezettebb, gazdaságosabb,
ugyan akkor demokratikusabb és nyitottabb, a lakosság igényeit éa
törekvéseit jobban szolgáló önkormányzati munkát végezni.
Az önkormányzati munkában szerzett több évtizedes tapasztalata-
im alapján, szerénységgel, ugyanakkor kellõ önbecsüléssel és ön-
bizalommal merem vállalni a képviselõi szolgálatot.
Képviselõi célkitûzéseim: 
■ a gazdálkodás és fejlesztés összhangjának megteremtése.
■ új bevételi források feltárása, hogy élhetõbb települési környezet

alakulhasson.
■ iskola, közmûvelõdés, vallás, közmorál együttes összhangjának

megteremtése.
Tisztelt választóim, Szada polgárai!
Köszönetet mondok az eddigi bizalomért és a hathatós támogatá-
sukért, bízom abban, szavazatukkal elõsegítik, hogy szakmai tudá-
sommal és pártatlanságommal Önök és településünk céljait szol-
gálhassam az elõttünk álló önkormányzati ciklusban.

Oroszi Sándor Szódás 
független jelölt

1960-ban, Budapesten születtem. Felesé-
gemmel két fõiskolás gyermeket nevelünk.
Több szakmát tanultam ki, Gödöllõn érett-
ségiztem, jelenleg vállalkozóként dolgo-
zom. Feleségem szikvízkészítéssel, forgal-
mazással foglalkozik, innen a szódás jelzõ. 

Vállalkozásom is Szadához kötött, sok szadai emberrel kerültem
kapcsolatba, megismertem igényeiket, problémáikat, segítõkészsé-
güket. 
1994-tõl települési képviselõ vagyok. Fõleg a községgazdálkodás
terén dolgoztam. Ez napjaim részévé vált. Igyekeztem képviselõi
munkámmal, döntéseimben pártpolitika-mentesen dolgozni. Arra
törekedtem, hogy községi feladataimat lelkiismeretesen ellássam,
mind képviselõként, mind a református gyülekezet presbitereként.
Mindig a község polgárainak javát tartottam szem elõtt. 
Kérem, tiszteljenek meg bizalmukkal, hogy a következõ négy év-
ben még többet tehessek községünkért, Önökért. 
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Petneházy Balázs
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség/
Kereszténydemokrata Néppárt jelölt

1969-ben születtem Budapesten, a XII. ke-
rületben. Édesanyám nyugdíjba vonulásáig
a Széher úti Szent Ferenc kórházban dolgo-
zott laborasszisztensként. Édesapám élete
elsõ munkahelyérõl, a Phylaxia Oltóanyag
Termelõ Vállalattól (most CEVA Zrt.) ment

nyugdíjba, de ezután is itt dolgozott haláláig. Bátyám légiforgalmi
irányítással foglalkozik.
A Pasaréti úti általános iskolában kezdtem tanulmányaimat, me-
lyet Mongóliában folytattam szüleim külszolgálati munkája miatt.
Érettségit a Budapesti Körösi Csoma Sándor
Gimnáziumban tettem, közben a Máltai Szeretetszolgálatnál dol-
goztam önkéntesként.
Felsõfokú tanulmányaimat a párizsi X. Nanterre Egyetem Nemzet-
közi kis-és középvállalkozói szakértõ szakán végeztem, ahol 2003-
ban szereztem diplomát.
2007-ig több vállalkozásban dolgoztam, míg létre nem hoztam
egy saját céget, mely vizuáltechnikai szolgáltatással és rendezvény-
szervezéssel foglalkozik.
Családommal elsõként kezdtünk el építkezni Fenyvesligeten 2004-
ben, azóta feleségemmel és kislányommal élek itt.
Azt vallom, hogy az emberek problémáit csak helyben lehet meg-
nyugtatóan rendezni, ezért hosszabb ideje járok már az önkor-
mányzati testületi ülésekre. Célom, hogy Szada gondjainak megol-
dásában magam is aktívan és tevékenyen részt vállaljak.
Eddig az alábbi problémák megoldásában tudtam segédkezni:
■ Támogattam az iskolások erdei táboroztatását
■ Körzeti megbízotti munka feltételeinek biztosítása (laptop, 

nyomtató, stb.)
■ A körzeti megbízott munkájához elengedhetetlen gépjármû 

megvásárlása
■ A Polgárõrség hatékony munkájának biztosítása érdekében rá-

dióhálózat kiépítése
■ A Székely Bertalan halálának 100. évfordulója alkalmából ren-

dezett ünnepségsorozat költségeinek csökkentése érdekében fõ-
támogató felkutatása. 

■ A 2010-es Szadai Szüret technikai feltételeinek biztosítása
■ Támogattam az óvoda kertjében kiépített falépcsõk elkészítteté-

séhez szükséges faanyagok beszerzését valamint azok beépítését.
■ Nem utolsó sorban Szada Község minél szélesebb körben törté-

nõ megismerése és megismertetése céljából létrehoztam az im-
már hagyományosnak mondható „NAPÓRA FESZTIVÁLT”,
mely az idei évben nagy látogatottságnak örvendhetett.

Ahogyan eddig, úgy a jövõben is szeretném – lehetõségeimhez
mérten – a községet és lakóinak életét segíteni. 
Ehhez kérem bizalmukat és támogatásukat!

Petrák Árpád 
független jelölt  

1960-ban születtem, azóta Szadán lakom a
családommal. Az általános iskola befejezé-
se után Gépjármû Technikai Szakközépis-
kolában érettségiztem. Azóta menedzser
képzõ tanfolyamot végeztem Ausztriában.
Két éve pedig független pénzügyi tanács-
adóként is levizsgáztam. A szadai reformá-

tus egyházban presbiterként tevékenykedem. Vállalkozásomat, a
szadai STIHL Szakkereskedést feleségemmel közösen vezetjük 26
éve. 1998 óta vagyok  önkormányzati képviselõ, illetve az utolsó
két választási ciklusban alpolgármesteri tisztséget töltöttem be. 

PintérLajos 
független jelölt

A nevem Pintér Lajos (33). Családom több
mint 10 generáció óta él itt. Jelenleg gyártó-
eszköz-fejlesztõ mérnökként dolgozom egy
autóipari cégnél. Célom egy élhetõ és fejlõ-
dõ gazdaközösség kialakítása.
Ehhez az édesapám révén 1989-ben alapí-
tott Szadai Gazdakör hagyományát szeret-

ném újjáéleszteni.A szervezet célja, hogy a gazdák számára szak-
mai programokat szervezzen és segítséget nyújtson pályázatok
megírásában és szakmai kérdésekben. A szervezet a Magyar Gaz-
dakörök Országos Szövetségének (MAGOSZ) tagja.
Képviselõ-jelöltként legfontosabb célkitûzéseim a szadai gazdák
érdekeinek képviselete az önkormányzatban. Mint több generáci-
ós gyümölcstermelõ gazdacsalád legfiatalabb tagja, édesapámtól
átvettem a családi gazdaságot. Nagyon fontosnak találom egy kö-
zös képviselet és fórum kialakítását és megerõsítését, ahol a gaz-
dák információt és segítséget kaphatnak a mindennapi gondjaik
megoldásában.
Szadán a gyümölcstermelésnek régi hagyományai vannak és na-
gyon fontos bevételi forrást és megélhetést jelent sok falubeli szá-
mára. Úgy vélem, a jövõ generációi számára újra a mezõgazdaság
fogja nyújtani a biztos megélhetést. A magyar agrárium és vidék
számára csak olyan mezõgazdálkodás hozhat sikert, amely úgy ál-
lít elõ értékes, vegyszermaradványmentes, egészséges, biztonságos
élelmiszereket, hogy közben megõrzi a talajokat, az ivóvízbázisa-
inkat, felszíni vizeinket, az élõvilágot, a tájat és benne az embert,
közösségeit és kultúráját.
Szadai lakosként nem csak lakható, hanem élhetõ, és fejlõdõ
Szadát szeretnék!

Pörneki Dezsõ 
független jelölt

A Margita képviselõjelöltje – Szada,
Boncsoki u. 11.

Budapesten, 1939. január 2-án születtem,
1958-ig vidéken, a nagyszülõknél nevel-
kedtem.
1960-tól a Budapesti Rendõrkapitányság

Közlekedésrendészetén dolgoztam különbözõ beosztásokban,
közben leérettségiztem és elvégeztem a Rendõrtiszti Fõiskolát.
1994-ben nyugdíjba vonultam, azóta nyugdíjasként élem az 
életemet. 
Szadára 1980-ban költöztem, azóta itt élek. Tudom és látom az itt
élõk problémáját, különösen a Margita térségben, és az újonnan
kialakított lakóövezetekét. Minden erõmmel és tudásommal azon
leszek, hogy ezen a jelenlegi áldatlan állapoton változtassak. Nem
kötõdöm egyetlen párthoz sem.
Fõbb programom:
■ A közbiztonság megszilárdítása
■ Az utak állapotának javítása
■ A tömegközlekedés megoldása
■ Környezetvédelem
■ Az õslakosok és az  „ új telepesek” közötti szakadék leszûkítése,
illetve megszüntetése!
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Rába György 
független jelölt

Laudetur Jesus Christus!
Így köszöntünk egymásnak, tanárainknak, mi, akik a képen va-
gyunk, esztergomi ferences öregdiákok. Ez a háttér, ez az alap,
amelyre mindig építhettem, számíthattam. Amit tudok, ott tanul-
tam, ha kudarc ért, oda mentem. Mindig megerõsödve jöttem el,
az Alma Mater segített. De segítettek tanáraim is, megannyi óriás,
akik akkor sem engedték el a kezemet, amikor mások nemhogy el-
engedték, de arrébb is lökték volna.

A kép beszédes. P. Ádám, aki miseruhában áll elõl, éppen befejez-
te a nekünk bemutatott misét. Kedves társunk Rómában szolgál, a
Vatikáni Könyvtár munkatársaként. Olyan mûveket vehet kezébe,
olyan titkokat õriz, mely keveseknek adatik meg. Egész életemre
kihat, hogy a Vatikánban, s Rómában a turisták elõl elzárt terekre
is eljuthattam vele. 
Szerencsés vagyok. Általános iskolám után kizárólag egyházi isko-
lákban tanulhattam, és ma az MLA képzést szintén ilyen intéz-
ményben kapom. Nem tudom, milyen lehetett a 70-80-as évek
KISZ-élete, nem kellett megalkudnom sohasem. Barátaim onnan,
az 1966-ban indult 1/b- bõl kerültek ki. Mi még a latin misék töm-
jén-hangulatában voltunk kisministránsok, és fújtuk teli tüdõvel az
„Ecce sacerdos magnus”-t az esztergomi Bazilikában. Onnan indul-
tam. Gimnáziumi paptanáraim, fõiskolai tanáraim jelen vannak a
mindennapokban, s jelen voltak a legnehezebb percekben is. 
Hová tartok? Nem tudom pontosan. Csak remélem és hiszem.
Mint ahogy remélem és hiszem, hogy Szada keresztény-keresztyén
közösségei megérzik, hogy személyemben e tekintetben is megfe-
lelõ embert választanak.

Simon Erika 
független jelölt

2001 óta élek Szadán, Ady Endre utcai ott-
honunkban. Nagyobbik lányom harmadi-
kos a szadai iskolában, a kicsi utolsó évét
tölti az óvodában. Közvetlenül az ideköltö-
zés után a Baba-Mama Klubon keresztül
kapcsolódhattam be elõször a szadai köz-
életbe. 

2005 óta mûködtetek egy alapítványt (Örömteli Életért Közhasz-
nú Alapítvány – www.oromteli.hu), amelynek célja a lelki egész-
ség megõrzésének támogatása a Szadán és környékén élõk számá-
ra. Ideköltözésünk elsõ pillanatától azt tapasztaltam, és máig is
azt látom, hogy Szadán sok aktív, tenni akaró és tudó ember él,
amire lehet támaszkodni egy település fejlesztésében. 

Jelenleg egy szervezetfejlesztési tanácsadással foglalkozó céget ve-
zetek (Simeron Consulting Kft. – www.simeron.hu). Cégek, civil
szervezetek és önkormányzatok számára adunk támogatást abban,
hogy hatékonyabban mûködjenek. 2009 és 2010 során a meghatá-
rozó munkáink 10-20 ezres lélekszámú települések önkormányza-
tai számára végzett szervezetfejlesztések voltak. Jogi szakokleveles
közgazdász és mentálhigiénés szakember vagyok – élethivatásom-
nak a testi, lelki, szellemi jól-lét eléréséhez való hozzásegítést te-
kintem. 
Célom az, hogy Szada egy jól élhetõ település legyen, ahol jó len-
ni gyereknek, kiskamasznak, fiatal felnõttnek, szülõnek és idõs-
nek. Úgy gondolom, az önkormányzatnak, a képviselõknek fel-
adata ehhez a megfelelõ körülmények biztosítása, élve a fejleszté-
si lehetõségekkel, hatékonyan kezelve nehézségeket, és mindezt 
a lakossági igények, érdekek mély ismeretére alapozva. A szadai 
lakosság körében egyrészt építeni kell azok közremûködésére,
akik akarnak és tudnak tenni a településért; másrészt képviselni
szükséges azok érdekeit, akik ebben támogatást igényelnek.

SSiippooss  BBuullccssúú  KKaaddoossaa
független jelölt 

református lelkész – esperes
(39 éves, nõs, 6 gyermek apja)

Ha még számít a tudás
és a tisztesség…..

Kedves régi és új Szadaiak!
Az elmúlt években a pénz- és érdekköz-
pontú nagypolitika nyomorúságos helyze-
tet teremtett az országban. Egyre többen

küzdenek a nehéz körülményekkel, némelyek élethelyzete egészen
kritikus. Egy ilyen idõszakban különösen fontos, hogy a legszû-
kebb környezetünk, életterünk, a település ahol élünk, emberköz-
pontú legyen, és a maga lehetõségeivel segítse a helyben élõk bol-
dogulását.
Közéleti hitvallásom szerint, a helyi ügyek intézése nem politika,
hanem az ember alapvetõ igényeire érzékenyen figyelõ szolgálat.
Ezért a község életének vezetésétõl jó, ha minél messzebb kerül-
nek a nagy politikai élet, közember számára átláthatatlan, sokszor
közösségromboló érdekszövevényei, eszközei, útvesztõi. Sokszor
megtanulhattuk már, hogy a politika nagy színpadán, a hitetés el-
lenére, nem mi vagyunk a középpontban. 
Ezért is fontos a helyi önkormányzat figyelme és szolgálata. Joggal
várjuk, hogy helyben mi legyünk a legfontosabbak, és a mi szük-
ségeink: az út, a járda, a közvilágítás, a közösségi terek, modern
posta, rendelõ, sportolási lehetõségek. Legyen kiemelt helyen a
szellemi, lelki élet: az óvoda, az iskola, ahol elindul a gyermekeink
élete; a faluház, a tájház, hogy ne felejtsük el múltunkat;  templo-
maink, ahol ránk talál Isten szeretete. Szükségünk van arra, hogy
az élet, itt helyben rólunk szóljon, értünk történjen. Ilyen közélet-
ben hiszek, és ebben tudok jó lelkiismerettel segíteni a magam
szeretetével, hitével, tudásával, tapasztalatával. 
Most mindannyian tehetünk azért, hogy ebben a nehéz idõszak-
ban, ne a pénz- és érdekközpontú politika, hanem az emberköz-
pontú szolgálat, és szemlélet erõsödjön meg valamennyiünkért!
Tudom, ahhoz, amit eddig vállaltam, és amit most vállalni tudok,
nem kell sem „gulyásparti”, sem sörsátor, sem népünnepély. Kicsit
több kell! Szeretettel fogadom támogatásukat, ha úgy gondolják,
hogy Szadán még fontos a tudás, és a tisztesség!
Eddig közéleti szerepvállalások:
■ 1998-2002 – Képviselõ (Barcs)
■ Közmûvelõdési és Oktatási Bizottság
■ Pénzügyi Bizottság
■ 2002 – 2006 – Képviselõ (Szada)
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■ Kulturális és Oktatási Bizottság elnöke
■ Ügyrendi Bizottsági tag
Fõbb tevékenységek:
■ SZMSZ megalkotásában részmunka: szerkesztés, fogalmazás
■ „2111” – helyi újság elindítása
■ rendeletek alkotásában részmunka: szerkesztés, fogalmazás
■ községi és nemzeti ünnepek, 
■ valamint a helyi kulturális élet koordinálása, szervezése
■ ünnepi beszédek tartása
■ ÁMK munkájának segítése fenntartói oldalról
■ pályázatok kiírása, elbírálása civil szervezetek részére
■ helyi felekezetek együttmûködésének segítése

Székely Beatrix Trixi 
független jelölt
2111 Szada, Nyárfa u.4

Székely Beatrix-nak hívnak, négy gyermek
büszke édesanyja vagyok. Mariann lányom
17 évesen a Gödöllõi Premontrei Szent
Norbert gimnázium, Balázs fiam 15 éves,
az Esztergomi Ferences Gimnázium tanu-
lója, Bori 5 éves, Benedek 4 éves, õk a

szadai óvodába járnak. 
Egyetemi tanulmányaimat a Gödöllõi Agrár Tudományi Egyetem
Gépészmérnöki, majd Közgazdaságtudományi karán végeztem,
majd tanulmányaim befejeztével a gödöllõi Lear Corporation-nél
helyezkedtem el. A gyermekek nevelése és munka közben elvégez-
tem az Államigazgatási Fõiskolát, letettem 2 középfokú nyelvvizs-
gát. Dolgoztam a Ferrostal német kereskedõ cég magyarországi
képviseleténél, majd innen ajánlva elnyertem a Lufthansa Gebäu-
demanagement Hungaria cég vezetõi posztját. 
A szadai Baba-Mama Klub tagjaként lehetõségem volt a helyi
anyukák megismerésére. Kisebb gyermekeim óvoda-érettsége óta
minden erõmmel segítem az óvoda mûködését, szépülését. 2006
óta látogatom az önkormányzati üléseket, részt vettem a pénzügyi
bizottság munkájában, így mélyebben beleláttam a képviselõi fel-
adatokba. 
Látva a térségben és szûkebb értelemben a faluban rejlõ lehetõsé-
geket, illetve a szadai polgárok bizalmát élvezve önkormányzati
képviselõnek jelentkeztem. Az Önök akaratának megfelelve, a kö-
vetkezõ program teljesítésével kívánom a belém vetett bizalmat
megszolgálni:
■ Szeretném a falu hagyományait megõrizni, a fiatalsággal és az

újonnan ide települõkkel megismertetni, szorosabbá fûzni a
múlt és a jelen kapcsolatát. 

■ Szeretném elérni, hogy a Szadán élõ gyermekek helyben emelt
színvonal mellett járhassanak óvodába, végezhessék általános
iskolai tanulmányaikat, 

■ Támogatni kívánom a gyermekek, ifjak és idõsek hasznos idõ-
töltését elõsegítõ kezdeményezéseket, szorosan együtt mûködve
a helyi civil szervezetekkel, egyesületekkel, külön hangsúlyt téve
a tömegek sportolására és egészséges életmód elterjesztésére.

■ Szeretném, ha az elkövetkezõ idõszakban jelentõs javulást ér-
hetnénk el a helyi közbiztonság tekintetében, ezzel is vonzóvá
téve mindenki elõtt falunkat.

■ Támogatni kívánom azon kezdeményezés megvalósítását, hogy
megfelelõ buszjáratok beindításával a tömegközlekedés megol-
dódjon Szada és Mogyoród (HÉV), ill. Veresegyház (vonat) kö-
zött, elõsegítve ezzel mind a diákok iskolai, dolgozók munkahe-
lyi ingázását, mind az idõsebb korosztályok közlekedését,

Amennyiben felkeltettem érdeklõdését, további kérdése merülne
fel programommal kapcsolatban, levelüket küldjék a szekelybeat-
rix@citromail.hu címre. Kérem, hogy szavazatukkal támogassák a
fentebb ismertetett programom megvalósulását.”

Szûcs Richárd 
független jelölt

Tisztelt szadai lakosság!
Szûcs Richárdnak hívnak, és a Panoráma utca 14-ben lakom, egy
30 négyzetméteres kis házikóban. Magamról röviden csak annyit
mondanék, hogy a Gödöllõi Körzeti Földhivatal földmérési osz-
tályvezetõje vagyok, a fõiskolát Székesfehérváron, a középiskolát
pedig Nagykanizsán végeztem. Boldog házasságban élek, valamint
november derekára várjuk feleségemmel a gyermekáldást. A szüle-
immel közösen méhészkedem, egyéb szabadidõmben pedig a
környezõ erdõket járom lóháton. Úgy gondolom, hogy konstruk-
tív, elõremutató törekvések mellett hagyomány és értékmegõrzésre
is szükség van községünkben. 

Azzal a reménnyel indulok a 2010-es önkormányzati választáson
képviselõ jelöltként, hogy kiállhassak mindazok a célok és elkép-
zelések megvalósulásáért, melyek javítják az életkörülményeinket
és mindennapi közérzetünket. Kiváltképpen azoknak a lakosok-
nak az érdekeit kell hogy képviseljem, akik megtisztelõ bizalmuk-
ba fogadtak és rám bízták az érdekeik képviseletét, tehát igazából
ennek a bemutatkozó levélnek nem is rólam, inkább az általam
képviselt emberekrõl és az õ közös akaratukról kell szólni. 
Folyamatos probléma a község nagy részét érintõen az útjaink oly-
kor minõsíthetetlen állapota. Nagyon sok helyen nem megoldott,
vagy nem megfelelõen megoldott a vízelvezetés, ami sok ingatlan-
ban okoz folyamatosan kárt. Az utakról szálló por sokszor lehetet-
lenné teszi az ablaknyitást, és a belélegzése is egészségkárosító. A
legtöbb lakó a saját költségén locsolja a közutat, hogy így védekez-
zen a „káros mellékhatások” ellen. Ezek az emberek nem látják az
önkormányzat törekvéseit ezen problémák megoldására, valamint
azt sem érzik, hogy a jelenleg mûködõ képviselõ-testület valóban
képviselné az ügyeiket. 
Meg kell említeni, hogy a  szomszédos- egyre csak növekvõ lélek-
számú- Veresegyházához hasonlóan nálunk is egyre több a felpar-
cellázott terület, szépen lassan kertvárossá válunk, miközben elve-
szítjük a hagyományainkat és a gyökereinket. Gondolok itt arra,
hogy nemrégiben önkormányzatunk megváltoztatta az állattartási
rendeletét, amellyel háttérbe szorította az állattartókat és a falusi
életre berendezkedett lakosokat. 
Mindezek mellett „hátrányos” helyzetben érezhetik magukat azok
a párok is, akik különbözõ okok miatt „kénytelenek”a családalapí-
tást közvetlen szülõi támogatás nélkül tervezni.
Feleségemmel elsõ gyermekünket várjuk, és sajnos rá kellett döb-
bennünk arra, hogy községünkben nincsen bölcsõde, vagy leg-
alább szervezett állandó gyermekfelügyelet. Nagyon sokan va-
gyunk olyan helyzetben, hogy a munka miatt messzire kellet köl-
töznünk a szüleinktõl, akik néha el tudnák látni a legifjabb nem-
zedék felügyeletét. 
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Szintén nagyon fontos cél kell, hogy legyen a környezetünk minõ-
ségének javítása, mint például az utak portalanítása - lehetõleg
aszfaltozással -, a közterületeink parkosítása, a szadai õstermelõk
árusításának biztosítása a Fõút mentén, a közösségi programok és
civilszervezetek támogatása, valamint az átláthatóbb, nyilváno-
sabb önkormányzás. 
A képviselõ testület tagjaként minden rendelkezésre álló eszközzel
arra törekszem majd, hogy a fent kiemelt problémákra a lehetõ
legrövidebb idõn belül megoldást biztosítsak. Ennek érdekében a
képviselõi illetményemet felajánlom mindezen célok megvalósítá-
sára, a képviselõi munkát becsületbeli, megtisztelõ kötelezettség-
nek tartom.

Tóth Gábor 
független jelölt

Tisztelt Szadai Polgártársak!
1955-ben születtem, Gödöllõn végeztem
agrármérnökként. 1983-ban nõsültem, és
azóta is boldog házasságban élek felesé-
gemmel, dr. Bernhardt Zsuzsannával. Há-
rom fiút neveltünk fel. Egy kisebb megsza-
kítástól eltekintve 1983 óta Szadán élünk. 

Azért indulok képviselõ jelöltként, mert úgy érzem, tapasztalatai-
mat és ötleteimet kamatoztathatom településünk érdekében. Hoz-
zá kívánok járulni ahhoz, hogy lezárhassuk az elmúlt évek, évtize-
dek okozta nehézségek feldolgozását és jövõnk építésére összpon-
tosíthassunk. Ennek eléréséhez hatékony közös gondolkodásra és
szoros együttmûködésre van szükség.  
Megítélésem szerint Szada fejlõdésének záloga, hogy vonzó cél-
ponttá váljon a fiatalok számára. Hiszem, hogy a tizen – huszon
éves generációnak is értelmes munkát, feladatokat lehet, és kell ad-
ni, mert csak így tudnak felelõsséggel részt venni az õket körülve-
võ közösség formálásában, jövõjének építésében.
Számukra most a legaktuálisabb Szent István intelmeinek egyike,
„egynyelvû és egyszokású nemzet gyenge és esendõ”! Itt arra gon-
dolok, hogy elsõsorban a fiatalok részére ingyenes idegen nyelvi
kurzusokat kellene szervezni az önkormányzat támogatásával.
Szükséges a helyi iskolai oktatás színvonalának javítása, a verseny-
képességet erõsítõ követelményrendszer kidolgozása az önkor-
mányzat megfelelõ erkölcsi és anyagi hozzájárulásával.
Régi elképzeléseim közé tartozik a Szada és Budapest között ingá-
zók utazási idejének lerövidítése csúcsidõkben közvetlen buszjára-
tokkal. A helyi közlekedést is újra lehetne gondolni. Többfunkciós
buszjárat beindítása; iskolai, bevásárlói, orvosi rendelõi stb. járat.
Mindenki elõtt ismeretes a Szadai fõút túlterheltsége, véleményem
szerint már igen nagy szükség lenne az elkerülõ szakasz megépíté-
sére vagy az eredeti terv szerinti (Csomád felé), vagy a Vasút utca
végig aszfaltozása a „Muki” régi vonalán, a Sony-ig. Ugyanezen az
útvonalon kiegészítésként kerékpárúttal lehetne összekötni Veres-
egyházát Gödöllõvel.   
A községben mûködõ mezõgazdasági vállalkozások összefogása,
támogatása. A gyümölcstermesztés fejlesztése, a szadai gyümölcs-
pálinka méltó rangjának biztosítása. Elsõbbséget élveznének azok
a vállalkozások, amelyek nem rombolnák tovább Szada összkép-
ét, és a körülvevõ tájat, hiszen sokan elhagyva a nagyobb városo-
kat, elsõsorban ezért költöztünk ide.  
A „Kis Svájcunk” nyújtotta turisztikai potenciáljának megõrzése és
hatékonyabb kihasználása is elsõrendû feladatunk. Vonzóbbá kelle-
ne tennünk turisztikai látványosságainkat, hogy az ide látogatók
gyönyörködhessenek a falu eredeti hangulatában, panorámájában. 
A közmûvekrõl nem kívánok bõvebben szólni, mert ez majd min-
den település legfájóbb pontja, amelyeknek fejlesztésével, karban-
tartásával napi szinten kell foglalkozni. A közbiztonság helyzete
köszönhetõen a körzeti megbízottnak és a polgárõröknek javuló

tendenciát mutat. Amin érdemes elgondolkodni, térfigyelõ rend-
szer felállítása a kritikus helyeken.
Összefoglalva legfontosabb célkitûzéseim: 
■ munkahelyteremtés a fiataloknak, 
■ az iskolai oktatás színvonalának fokozása, 
■ a tömegközlekedési viszonyok rendezése,
■ a helyi közlekedési viszonyok rendezése,
■ a mezõgazdaság és az õstermelõk támogatása, 

a „Gyümölcstermõ Szent Szada” feltámasztása, 
■ a helyi vállalkozások támogatása,
■ a turisztikai lehetõségek kiaknázása,
■ a közbiztonság helyzetének minimum megõrzése,

Ha szeretne segíteni programom megvalósításában kérem támo-
gasson szavazatával.

Török László 
független jelölt

Születésemtõl kezdve, 53 éve, Szadán élek!
Feleségemmel három gyermeket neveltünk.
Lányunk dolgozik, nagyobbik fiunk egyete-
mista, a kisebbik fiú még középiskolás.
1981-ben egyetemi végzettséget szereztem,
1993 óta magáncég tulajdonosa és vezetõje
vagyok.

Az önkormányzati munkában ’94-tõl, jelenleg is részt vállalok,
mint képviselõ, a pénzügyi bizottság elnökeként.
Az elkövetkezõ négy évben fontos feladatnak tekintem az önkor-
mányzat anyagi forrásainak hatékonyabb hasznosítását az intéz-
mények gazdálkodásában, mindezt a szadai lakosok igényeinek fi-
gyelembe vételével. Ehhez kérem a választók támogatását.

Vrabély Balázs 
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség/
Kereszténydemokrata Néppárt jelölt
„Egynek minden nehéz, soknak semmi
sem lehetetlen.”

(Széchenyi István)

Tisztelt Szadai Választópolgárok!
Engedjék meg, hogy a következõ pár mon-
datban beszámoljak Önöknek eddigi tevé-

kenységeimrõl. 1986-ban születtem Kerepestarcsán (a mai
Kistarcsán), születésem óta Szadán lakom, így ide jártam mind
óvodába, mind általános iskolába. Az elemi iskola vizsgái után
(2001-ben) felvételt nyertem a váci Boronkay György Mûszaki Kö-
zépiskola és Gimnáziumba, ahol 2005-ben sikeres érettségi vizs-
gát, majd 2006-ban eredményes technikusi vizsgát tettem., meg-
szerezve így a rendszerinformatikus oklevelet. Még ugyanebben az
évben megkezdtem egyetemi tanulmányaimat is, a gödöllõi Szent
István Egyetem Gazdaság- és Társadalomtudományi Karának in-
formatikus és szakigazgatási agrármérnök szakán, ahol 2009 de-
cemberében eredményes államvizsgát tettem. Majd 2010 február-
jában immáron levelezõs hallgatójává váltam ugyancsak a Szent
István Egyetem Gazdaság- és Társadalomtudományi Kar vezetetés
és szervezés mesterképzésének, ahol tanulmányaimat jelenleg is
folytatom. Közben 2009 augusztusától a Szent István Egyetem TA-
TA Kiválósági Központ és Informatikai Intézet dolgozója lettem,
informatikai és kommunikációs szakértõ munkakörben.
Szadai munkásságom „egyidõs” egyetemi tanulmányaimmal: az
elõzõ helyhatósági választásokon (2006), képviselõjelöltként való
indulásom óta a Szadai Önkormányzat Szociális Bizottságának
tagjaként dolgozom, ahol számos szociális jellegû problémával ta-
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lálkoztam, melyek megoldására nagy figyelmet kívánok fordítani a
következõ években is. 
Horizontális szinten fejlesztve tevékenységi köreimet 2009 áprilisa
óta én töltöm be a Szadai Sportegyesület elnöki tisztjét, így a
sportegyesülettel kapcsolatos teendõk ellátásán túl magaménak
tudhatom az idei május 1-jei, illetve az augusztus 20-ai rendezvé-
nyek megszervezését (természetesen e feladatomhoz sok segítséget
kaptam). Ezen „munkakörbõl” adódóan (is) a jövõben nagy
hangsúlyt kívánok fordítani a szadai sportéletre, hiszen az ered-
ményeken túl a sportnak közösségteremtõ, valamint nevelõ hatá-
sai is vannak.
A sport pozitív hatásainak megerõsítésén túl foglalkozni szeretnék
a fiatalok egyéb problémáival is, elsõsorban érdekeik testületi ülé-
seken történõ képviseletével, másodsorban operatív módon, eseti
nehézségek kezelésével.
Felelõtlenségnek érzem a költségvetés pontos ismerete nélkül tett
tényszerû ígéreteket, így azt vállalom, hogy megválasztásom ese-
tén minden erõm, illetve döntésem Szadát és a szadai lakosok ér-
dekeit fogja szolgálni.
Azért szeretnék a testület tagja lenni, hogy a fenti célokat, feladato-
kat, értékrendet a község legmagasabb döntéshozatali szintjén
képviseljem. Ezért kérem, hogy október 3-án tiszteljenek meg sza-
vazataikkal!
Köszönöm megtisztelõ figyelmüket és bizalmukat!

Vélemények Vrabély Balázs képviselõjelöltként való indulásáról:
„Balázs Szada szülöttje. Itt nõtt föl közöttünk, itt járt

iskolába. Energiától duzzadó fiatalember, a közösség-
nek szüksége van rá, õ a jövõ, õ testesíti meg az új, mo-
dern Szadát. Hozza magával a régi értékrendet, a köz-
ség hagyományait, az idõsek tiszteletét, de már a mai
idõk gyermeke, aki érti az internet világát, az új kor-
szerû technológiákat. Õ meg fogja tudni szólítani kor-

társait, illetõleg meg fogja tudni teremteni azt a Szadát, ami a fiatalo-
kat itt tartja, élhetõ, minden mai igényt kielégítõ életteret tud biztosíta-
ni azoknak a fiataloknak, akik erõt adnak községünknek.”

Vécsey László Szada polgármestere, fideszes országgyûlési képviselõ

„Bár nem vagyok szadai lakos, fontos számomra, hogy
nyomon kövessem a településen történõ eseményeket, 
a falu fejlõdését. Nagyon jónak tartom, hogy van egy
fiatalokból álló csapat, akik érdeklõdnek a közélet
iránt, és tenni akarnak azért, hogy Szada minél ottho-
nosabb, élhetõbb településsé váljon. Ennek a csapatnak
egyik tagja Vrabély Balázs, aki már idén is sokat tett 

a kulturális élet felpezsdítéséért. Ezért kérem, szavazataikkal támogas-
sák, hogy Balázs az önkormányzatban is dolgozhasson Önökért és tele-
püléséért.”

Dióssi Csaba fideszes országgyûlési képviselõ

„Balázst régóta ismerem, gyakorlatilag a szemem elõtt
nõtt fel, s lett belõle a közügyek iránt érdeklõdõ, a kö-
zösségért tenni akaró fiatalember. Balázs négy évvel
ezelõtt kapcsolódott be a falu életébe. Az elõzõ válasz-
táson is indult, de nem jutott be a képviselõtestületbe,
a közügyek iránti érdeklõdése megmaradt. 2006 óta
részt vesz a Szociális Bizottság munkájában, gyakran

látogatta a testületi üléseket. Láthatta, átérezhette a közösségért végzett
munka szépségét és felelõsségét. A Sportegyesület elnökeként is aktív tag-
ja településünknek. Közben tanult, elvégezte a Szent István Egyetemet. 
Miért ajánlom Balázst? Mert fiatal, mert tudatosan készül a feladatra,
mert lelkes, és mert lelkiismeretes. Örülnék, ha Balázs lehetõséget kap-
na, hogy még többet dolgozzon a faluért. Tõlem megkapja a felhatalma-
zást a munkára.”

Verébné Kovács Rozália önkormányzati képviselõ

„Azért gondolom, hogy az unokám, Balázs megfelelõ
képviselõ lehet, mert higgadt és megfontolt, a fiatal
kortársaival megtalálja a közös hangot, különösen a
sport területén és nagyon érdeklõdik a falu fejlesztése
iránt, illetve megújuló energiaforrások szadai haszno-
sítási lehetõségeivel is foglalatoskodik. Közvetve eddig
is részt vett a falu vezetési életében és a falu elõbbre

haladása terén sok mindennel tisztában van. Biztos vagyok benne, hogy
megválasztása esetén hatékonyan fog dolgozni a község fejlõdéséért.”

Miháli Bertalan

Hármas csúcstalálkozó: 
Kecset–Neukirch–Szada
Kedves Vendéglátók, akik a vendégeket fogadjátok Erdélybõl és
Németországból, néhány tudnivaló:
2010 október 1-én (pénteken) 18 órakor megbeszélést tartunk
a Faluházban, mindenki jelenlétére számítunk, mert egy kicsit
többet kell felvállalnunk a szíves vendéglátás érdekében,
ugyanis sajnos nem nyertünk pályázati pénzt.
Megvitatnánk a részletes program minden pontját: csütörtö-
kön este érkeznek a vendégek, 
pénteken rendkívül gazdag programot nyújt a Székely Berta-
lan ÁMK Ágotai Ferenc Igazgató Úr szervezésében: de. sport-
versenyek, kézmûves foglalkozás a tájházban /du. a Székely-
kertben Baranta bemutató, íjászat…, kb. 16 órakor fotókiállí-
tás megnyitó (lsd. Fotópályázat!), vacsora: töki pompos készí-
tés, batyus vendéglátás /este táncház; 
szombaton: közös kirándulás Visegrádra, színes programok,
ebéd a Reneszánsz étteremben, du. esetleg Szentendre; 
vasárnap: budapesti városnézés, Parlament megtekintése (a
programok változhatnak még).
A fogadás és búcsúzás, valamint a búcsúajándék készítésének
részleteiben kérnénk segítséget.
Szadai cégeket és vállalkozókat keresünk meg levélben és sze-
mélyesen, hogy felajánlásukkal támogassák a hármas csúcsta-
lálkozó sikerét.
A fotópályázatra szeretettel várunk még fotókat szeptember
végéig!
Találkozunk október 1-én!
Köszönettel a szervezõk:  

Szabó Erzsébet (20/ 560 3815
Scherzinger Mária (30/ 223 6715) és Dulai Éva 

Köszönet!
Dr. Ács Tamásról szeretnék pár sort írni. Én a Doktor Úr elhunyt betegének a fele-
sége vagyok. Hálás köszönet mindazért, amit a férjemért tett. Bármikor fordulhat-
tam hozzá. Ha kellett, ünnepnapokon is a segítségemre volt. Bármikor elvihettem
hozzá a férjemet. Ha szükséges volt, tanáccsal látott el, hogy mi a teendő az ápo-
lásban. Fogta a férjem kezét, vigaszt nyújtva neki az utolsó napokban. Olyan orvost
ismertem meg a Doktor Úrban, akire mindig számítani lehet. Külön köszönet 
Katikának a segítőkészségéért. Köszönök mindent!   Özv. Szné

Köszönet nyilvánítás
Köszönjük mindazoknak, akik szeretett férjem, Kisfaludi Béla temetésén részt vet-
tek és velünk együtt éreztek.     Kisfaludi Béláné és családja

■ Szadán, a Pazsaki úton, 1440 m2-es építési telek sürgősen eladó. Hívjon, mege-
gyezünk! i.ár: 7,9m Ft Tel: 06-30-9960-003

■ Eladó földszinti, 48 m2-es, távfűtéses, másfél szobás, pincerésszel is rendelkező
lakás Kőbányán a központban, amely iroda kialakítására is alkalmas. Szadán vagy
Veresegyházon téliesített, tégla vikendház beszámításával csere is érdekelne.
Érdeklődni lehet: +36-28-404-553 telefonszámon az esti órákban.
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A Székely Bertalan
Műteremház Galéria
augusztusban 
a Kortárs Névjegy
sorozatban 

Törley Mária
szobrászművész
alkotásaiból 
készített látványos
kiállítást. 
Erről a nyári 
tárlatról 
képriportban 
számolunk be.
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Köszönjük!
– az adománybicikliket és az ÖRÖMHÍR táborra kölcsönadott bi-
cikliket 
– az ÖRÖMHÍR tábor támogatását pénzadományokkal, gyü-
mölccsel, zöldáruval, egyéb adományokkal
– a két árvíz- és öt jégkárosult gyermek vendégül látását, útikölt-
ségük és az ÖRÖMHÍR tábori részvételi költségük biztosítását, 
s mindent, amit értük tettek.

2.) Adományok gyûjtése a „dunnás” gyerekeknek
Jó állapotban lévõ, használt vegyes tüzelésû kályhákat, tûzhelye-
ket, kályhacsöveket, dunnákat, párnákat, paplanokat, plédeket,
szõnyegeket gyûjtünk. Az adományokat a Baptista Szeretetszolgá-
lat segítségével juttatjuk el a tiszántúli szegény családok gyermeke-
inek, akik között sokan vannak olyanok, akik csak akkor nem fáz-
nak otthonukban, ha a dunna alatt vannak. Információ és idõpont
egyeztetés az adományok leadására: Pálinkás Ibolya, telefon: 06
20 886-4851.

3.) Adományok gyûjtése a karácsonyi ajándékcsomagokhoz
Jó állapotban lévõ, használt írószereket, kisebb méretû játékokat,
képeskönyveket, mesekönyveket gyûjtünk. Az adományokat a
Baptista Szeretetszolgálat segítségével juttatjuk el a tiszántúli sze-
gény családok gyermekeinek. Az adományok leadhatók a Szociális
Alapszolgáltatási és Gyermekjóléti Központban, munkaidõben, 
a volt varrodában. 

4.) Székelyföldi 10-12 éves gyermekek, szülõk és pedagógu-
sok vendégül látása a jövõ évi ÖRÖMHÍR táborban – elõze-
tes felmérés. Szada község erdélyi testvérfalujából, Kecsetrõl sze-
retnénk vendégül látni a jövõ nyáron (július végén, augusztus el-
sõ felében) néhány személyt. A legnagyobb költséget az utaztatá-
suk jelenti. Keressük a szponzorokat és a szállást biztosító családo-
kat. Szeretnénk hagyománnyá tenni majd ezt a segítségnyújtást. 

5.) Árvíz- és jégkárosult, tíz év feletti gyermekek egyhetes
vendégül látása a jövõ nyáron, az ÖRÖMHÍR tábor idején –
elõzetes felmérés. Keressük a szponzorokat és a szállást biztosító
családokat. 

Jelentkezés és információ minden fenti témában: Pálinkás Ibolya,
telefon: 06 20 886-4851.
„A szeretet megszámlálhatatlan módon létezik, s az egyik legszen-
tebb formája a gondoskodó szeretet. Isten áldja meg még a gondo-
latot is, amivel adni tudsz másoknak.” (Ismeretlen szerzõ gondo-
latai)

Újabb lehetõségek a segítségnyújtásra
(Rövid beszámoló az ÖRÖMHÍR táborról)

Isten iránti hálával adunk hírt az ÖRÖMHÍR táborral kapcsolatos
eseményekrõl, tervekrõl – a teljesség igénye nélkül. 
Idén a tizenkettedik ÖRÖMHÍR tábort szervezte meg a Tábor Ala-
pítvány az ÖRÖMHÍR Munkatársi Közösség önkénteseivel július
12 – augusztus 13. között. Megvalósult a tervezett öt hét és a két
kézmûves blokk, amelyeken 68 család 88 gyermeke fordult meg.
Számos család gyermeke(i) több héten keresztül jártak a táborba.
Zömében közülük került ki az önkormányzat és a Tábor Alapít-
vány által támogatott gyermekek köre is. 

28 felnõtt korú önkéntes munkatárs tevékenykedett a táborozók
között, rajtuk kívül segédkezett 12 fiatalkorú segítõ (9 középisko-
lás korú és 3 felsõ tagozatos). A táborozó gyermekek és szüleik
nevében megköszönjük minden önkéntes munkatárs és tiné-
dzser segítõ tevékenységét, s ezen belül a táborvezetõk és helyet-
teseik áldozatos munkáját. Idõrendi sorrendben: Kovács Bea - 5-
10 évesek délelõttjei, Szigeti Péter – ált. iskolások délelõttjei, Pálin-
kás Ibolya és Pálmai Zoltánné – 5-10 évesek délelõttjei, Szigeti 

Péter, Tóth Éva, Pálmai Zoltánné, Galambos Tibor – egész napos
gyermektábor, Esztergály Elõd és Simonné Horváth Anikó – egész
napos gyermektábor. 

Célzottan törekszünk arra, hogy minél kisebb legyen a szülõk tá-
bori hozzájárulása. Ezt idén is úgy oldottuk meg, hogy költséges tí-
zórai és uzsonna vásárlását nem terveztük. Köszönjük a lakossági
adományokat! Soha nem maradt üres a kenyér: margarin, házizsír,
lekvár, zöldáru, olajos mag és gyümölcs bõven volt az öt héten át.
Köszönjük a Zsuzsa-bolt adományát, közremûködését és az ÁMK
konyhájának finom meleg ebédjeit is. 
Idén is meglátogatott minket a Roll Dance Budapest Kerekesszékes
Kombi Táncegyüttes Ványi Tibor vezetésével, s az esélyegyenlõség
jegyében megtartotta programját a táborban. (Este pedig jótékony-
sági fellépésük volt a Székely Bertalan kertben.) Képes beszámolót
tartott a Lepramisszió munkatársa, amelyet nagy figyelemmel hall-
gattak a tábor résztvevõi. A Hajnalcsillag bábcsoport három ízben
tartott bábelõadást. 

A tábor utolsó hetén vendégül láttunk egy árvízkárosult dunántúli
család két gyermekét, valamint két jégkárosult család öt gyermekét
Borsod-Abaúj-Zemplén megyébõl. A jövõre nézve ápolni lehetne
ezeket és hasonló kapcsolatokat az általános iskola felsõ tagozatú
táborozóira vonatkozóan. Ez egy újabb lehetõség a segítség nyújtásra,
miközben építõ módon hat a helyi táborozókra is. (Ezúton is megkö-
szönjük a gödöllõi Kastély ingyenes múzeumi belépõit a vendég-
gyermekek és kísérõjük részére, valamint a felejthetetlen élményt
nyújtó idegenvezetést.) A szervezésben a Baptista Szeretetszolgá-
lat, a Református Szeretetszolgálat, egy iskolatitkár, baptista és re-
formátus lelkészek voltak a segítségünkre. Példaértékû volt a Mis-
kolc környéki lelkészek szociálisan igen empatikus, korrekt hozzá-
állása. Elmondták, hogy nagyon sok táborozási-nyaralási segítsé-
get kaptak, s már bõségesen kimerítették a lehetõségeket. Ugyan-
akkor többen megemlítették, hogy jövõre szívesen elfogadnák az
idei felajánlást – különös tekintettel a halmozottan hátrányos
helyzetû, szinte mélyszegénységben élõ, de jó magaviseletû gyer-
mekek részére. 

Az ÖRÖMHÍR Munkatársi Közösség szokásos táborértékelõ
találkozóját augusztus 25-én megtartotta:
– Az ÖRÖMHÍR tábor elsõsorban gyermek-program: a 6-12 éves
korosztályt célozza meg.
– 12 éven felüli táborozót csak akkor fogadunk, ha példaértékû a
magaviselete. 
– Ha lesznek felkészült és vállalkozó munkatársak, õk tini délelõt-
töket vagy délutánokat szerveznek. 
– Járható út és szükséges a nagycsoportos óvodásokkal történõ
foglalkozás: igény van az óvodai szünetben az 5-10 évesek félna-
pos programjaira. 
– Középiskolás (18 év alatti) fiatal két esetben vállalhat segítõként
szolgálatot a táborban:
1. Ha rendszeres látogatója valamelyik gyülekezetnek,
2. Ha részt vett a tábori heteket megelõzõ felkészítõ alkalmon. 
– Általános iskolás korú fiatal táborozóként vegyen részt a progra-
mokban és – ha akarja – észreveheti a segítési lehetõségeket. 

„A nehézségek, amelyeket az ember akarva-akaratlanul átél, Isten
karjai közé vezetik. Olyan jó megpihenni az Õ karjaiban! Jó dolog
megtapasztalni, hogy az Úr, aki az eget és a földet teremtette, új-
ból és újból megoldást is tud adni a feladathoz, amelyre elhívott.”
(Böjte Csaba: Merjünk hinni és szeretni! c. könyvébõl)

„Igéd vidámságot szerzett nekem és szívbeli örömöt.” (Biblia,
Jeremiás könyve)

Pálinkás Ibolya

Referenciával rendelkező szadai nő családnál takarítást, 
gyermekfelügyeletet vállal 8-14h között. 06 70 265-1886

A Tábor Alapítvány közleményei
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Az Idõsek Világnapja – Október 1.
Áldottak az öregek barátai
Áldott, aki megértéssel kísér és fogja meg reszketõ kezünket.
Áldott, aki tudja, hogy hallásunk már nehezen kapja el a szót.
Áldott, aki nem csodálkozik, hogy sok mindent nem látunk és lassan jár már nálunk az ész.
Áldott, aki mosolyogva áll meg, hogy elbeszélgessen velünk.
Áldott, aki megérti feledékenységünket.
Áldott, aki fel tudja idéztetni velünk a tegnap emlékeit.
Áldott, akitõl megtudjuk, hogy nekünk és jut még tisztelet, szeretet, hogy nem vagyunk ezért
még mi sem egyedül.
Áldott, aki segíti vinni öregségünk keresztjét, amely már nekünk is oly nehéz.
Áldott, aki szeretõ leleményességgel segíti ingadozó lépteinket a hazafelé vezetõ úton.

Tisztelt Szerkesztőség!
Azzal a kéréssel fordulok Önökhöz, hogy
ezúton is kifejezhessem hálás köszönetemet
a Szadai Borász Egyesület tagjainak a nekem
nyújtott önzetlen segítségükért.
Egy költözés kapcsán kerestem meg Õket és
kérésemre azonnal rendelkezésemre álltak.
Ez a kis közösség bebizonyította, hogy ma is
vannak olyan emberek, akik idõt és energi-
át nem sajnálva segítenek a rászorulókon.
Még egyszer nagyon köszönöm és kívánok
mindnyájuknak erõt és egészséget, hogy se-
gítõ szorgalmuk és összetartó erejük meg-
maradjon.

Tisztelettel: F. E.

Hozzászólás 
a júliusi újságban megjelent
„Kegyelet sértés” levélhez
Tisztelt Kiss Andrásné!

A cikkben leírtakkal teljesen egyetértek,
csak azzal kapcsolatban van észrevételem,
hogy Ön mindezért csak a polgárõröket
marasztalta el. 
A Polgárõrség jelen van a faluban. Ezek az
emberek szabadidejüket feláldozva díja-
zás nélkül végzik ezt a tevékenységet. Nem
hiszem, hogy minden randalírozásnál és
egyéb ártalmas tevékenységnél (buszmeg-
álló és telefonfülke összetörés, stb.) ott
tudnak lenni. Egyébként sem akkor csinál-
ják, amikor ott vannak a polgárõrök. Úgy
gondolom, hogy ezeket a fiatalokat a csa-
ládnak, a szülõknek és az egész társada-
lomnak kellene fegyelmezni. 
Amikor hajnali 3-kor találkozom az utcán
fiatalokkal, akik még csak 15 évesek és a
barátjuktól, meg a diszkóból mennek ha-
za, akkor döbbenek meg, hogy ehhez mit
szólnak a szüleik, akik ezt megengedik 
nekik. 
Sajnos a mai fiatalok életében hiányzik a
családon belüli szépre és jóra nevelés. Jó
lenne, ha a szülõk jobban odafigyelnének
a gyermekeikre. Figyelmeztetnék õket arra,
hogy ne tegyenek olyan dolgokat, ami má-
sokat megbotránkoztat, vagy nekik is rosz-
szul esne.
Mivel ezek a rongálások igen nagy kárt
okoznak a falunak és a benne élõ embe-
reknek, ezért kérem, szóljanak hozzá leve-
lemhez. Talán ha többen emeljük fel a
hangunkat, eredményt is elérhetünk.

Tisztelettel:
Hódos Sándor

polgárõr

Egy „igazi olimpiai” sportág: 
Terepfutás, szadai résztvevővel
Biztosan sokan emlékeznek még arra, hogy néhány évtizede bi-
zony egyes sportágakban a „profik” hiányoztak az Olimpiáról.
Az amerikai profi bajnokság kosarasai például Barcelonában
(1992) vehettek részt elõször az Olimpián .A finn csodafutót
Paavo Nurmit egy versenyen átvett pénzjutalom miatt 1932-ben
„profivá” nyilvánították és megfosztották az Olimpiai indulás jo-
gától. Ez a két dátum is jól példázza, hogy az olimpiai részvételt
sokáig beárnyékolta, a profi, amatõr státusz sokszor igazságtalan
meghatározása. Manapság kevés sportág mondhatja el magáról,
hogy versenyzõi zömét gyakorlatilag amatõrök alkotják. A terep-
futás ilyen, és most augusztus 27-29.-e között tartották a terepfutók között talán legna-
gyobbra értékelt versenyét, a 166 km hosszú, és összesen 9500 m emelkedõt tartalmazó, Eu-
rópa tetejét a  Mont Blanc-t körülölelõ pályán. Idén nyolcadszor vágott neki a 2300 fõs me-
zõny a versenynek, köztük 11 magyar, akik közül többen a világ élvonalába tartoznak. Saj-
nos az idõjárás kegyetlen volt a mezõnyhöz, az egész napos esõ által feláztatott hegyolda-
lak, veszélyessé váltak, és hó-,  sárlavina miatt le kellett állítani a versenyt még az elején. 
Árnyalattal szerencsésebbek voltak az idei CCC (Courmayeur- Champex- Chamonix) ver-
seny résztvevõi, ez egy kicsit rövidebb táv (az elõbb említett körnek egy része), 98 km hosz-
szú és összesen 5600 m emelkedõt számlál. Augusztus 27.-én délelõtt 10 órakor vágott neki
zuhogó esõben a közel 2000 fõt számláló mezõny, hogy mindenki megismerje saját teljesí-
tõképességének határait. Ekkor még senki sem gondolta, hogy a Hegy idén még nehezebb
feladat elé állítja az õt meghódítani akarókat. A 26 órás szintidõ a mezõny nagy részének
komoly kihívást jelent, mint említettem ez egy igazi amatõr sportág, de ez szigorúan a fi-
nanszírozásra vonatkozik, nem a teljesítményre. Az elsõ 20-30 fõ kivételével mindenki sa-
ját maga fedezi a felkészülés, és az indulás költségeit. A teljesítményrõl pedig annyit, hogy
Ugyan Anita a 2009-es CCC befutásakor azt mondta, hogy a Mont Everest megmászása sem
volt nehezebb. Az idõjárás átmeneti napsütés után ismét esõsre, viharosra változott, az ös-
vények patakokká váltak, a patakok kisebb folyókká, a sziklák csúszóssá, a látótávolság gya-
korlatilag nullává csökkent (fõleg éjszaka a vízszintesen esõ hatalmas vízcseppek miatt). Az
induló versenyzõk közül 444-en értek célba, mert az életveszélyes körülmények miatt a ren-
dezõk leállították a versenyt a rajt után kb. 16 órával, és a cél elõtt 18 km-el lévõ ellenõrzõ-
pontból senkit nem engedtek tovább. Ebben a népes mezõnyben, és kegyetlen feltételek kö-
zött, 21 magyar vágott neki a távnak. Sajnos az idõjárás miatt „csak” hatan értek be, köztük
az egész mezõnyben igen elõkelõ helyen 105.-ként (harmadik magyarként) a szadai
Zenyik Robert, aki itt a falu határában kezdõdõ dombokon készült fel az Európa tetején
zajló versenyre. Ha valakinek kedve lenne elkezdeni ezt az igazi „amatõr” sportot, a hazai
(szülõk megnyugtatására ilyen veszélyeket nem rejtegetõ) versenyeket és teljesítménytúrá-
kat megtalálja a teljesítménytúrázók társaságának honlapján.

Ács Tamás dr.

Szadán, a Fenyves ligetben lévő családi házhoz keresünk megbízható, leinformálható, referenciával rendelkező bejárónőt hosszútávra, heti két 
alkalomra. Feladatai: takarítás, vasalás, virágok gondozása.
A jelentkezést a tarkanyi.viktoria@cashcontrol.hu e-mail címre vagy a 06/20/5-333-551-es telefonszámra várjuk.
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K Ö Z P O N T I  T E L E F O N S Z Á M O K  
MENTÔK 104
TÛZOLTÓK 105
RENDÔRSÉG 107
Általános segélyhívó 112
Központi tudakozó 198

K Ö Z B I Z T O N S Á G
R E N D Ô R S É G
Szadai körzeti megbízott: Ármós Tamás 06-70-286-5390
Rendôrôrs 2112 Veresegyház, Petôfi Sándor utca 3. 
tel.: 28/385-011, villámposta: police@bm.gov.hu 
honlap: www.b-m.hu/police/ 
A Veresegyházi Rendôrörs járôrkocsijának telefonszáma: 06-20-989-2607
Rendôrkapitányság 2100 Gödöllô, Petôfi Sándor utca 6/10.
Tel.: 514-645, 514-655, villámposta: police@bm.gov.hu
honlap: www.b-m.hu/police/
Telefontanú (ORFK) 06-80-555-111
Drogsegély (BRFK) 06-80-202-502
Országos Központ 
(ORFK zöldszám: 06-80-201-303
K Ö Z T E R Ü L E T - F E L Ü G Y E L Õ
Nagy László – Telefon: 06-20-802-8899
P O L G Á R Ô R S É G 24 órás ügyelete 
Tel.: 06-20-320-6360 és 06-20-802-8899
T Û Z O L T Ó S Á G  
2100 Gödöllô, Szabadság út 28. 
Tel.: 105; 28/528-700, Fax: 28/528-701
honlap: www.b-m.hu/katved/katweb.nsf.

E G É S Z S É G Ü G Y
O R V O S I  R E N D E L Ô Tel: 405-188
I. számú körzet dr. Ács Tamás
Rendelési idô: hétfô: 15.00-19.00, 

szerda-péntek: 13.00-17.00, 
kedd-csütörtök: 8.00-12.00.

II. számú körzet dr. Szemerédy István
Rendelési idô: hétfô-szerda-péntek: 8.00-12.00, 

kedd-csütörtök: 13.00-17.00.
O R V O S I  Ü G Y E L E T
Gödöllô. Tel.: (28) 430-655. 
Munkanapon: 18:00-08:00, munkaszüneti napon/hétvégén:
megelôzô este 18:00 – követô reggel 08:00.
F O G O R V O S
Dr. Takács László. Rendelô: Szada, Dózsa György út 76. 
Tel.: 405-440. Mobil: 06-209-44-77-71
Rendelési idõ: hétfõ-szerda-péntek: 8.00–12.00

kedd–csütörtök 13.30–18.00
takacsdental@gmail.com; www.takacsdental.hu 
M E N T Ô K
2100 Gödöllô, Ady Endre sétány 56. Tel.: 420-844, 
honlap: www.mentok.hu 
G Y Ó G Y S Z E R T Á R
Ezüstkehely Gyógyszertár Szada, Rákóczi u. 2/a. 
Tel.: 28-404-299. 
Nyitva: Hétfõ de.: 8,30–12-ig, du.: 15,30–19-ig
Kedd–Péntek: 8,30–15,30-ig
V É D Ô N Ô I  S Z O L G Á L A T  
Szada, Rákóczi út 1. Tel.: 28-404-092
Pálmai Zoltánné: 06-20-886-4839 – Kádas Judit
Á L L A T O R V O S  
Dr. Mohai Imre, Dózsa Gy. út 70. Rendelés: H-Sz-P: 10-11.,
K-Cs: 17–18. Telefon: 06-30-953-1242

K Ö Z M Û S Z O L G Á L T A T Ó K  
Á R A M S Z O L G Á L T A T Ó  
ELMÛ Budapesti Elektromos Mûvek Gödöllôi Kirendeltség 
Tel.: 06-40-38-38-38. Ügyfélszolgálat: Gödöllõ, 
Dózsa György út VÜSZI Irodaház,  hétfõ: 12.00–18.00, 
kedd: 8.00–14.00. Közvilágítás hibabejelentés: A Polgár-
mesteri Hivatal Mûszaki Osztályán, ügyfélfogadási idõben.
G Á Z S Z O L G Á L T A T Ó
Ügyfélszolgálat:hétfô/szerda 9-12.
Telefonszáma: (28) 521-400, (28) 430-849. TIGÁZ RT
Gödöllôi Kirendeltség 2100 Gödöllô, Kenyérgyári út 1. 
Tel.: 430-488, fax: 430-886, 410-725. 
Hibabejelentés:folyamatosan. 

I N T E R N E T S Z O L G Á L T A T Ó
Invitel Távközlési Zrt. Levélcím: 2101 Gödöllõ, Pf.: 407.
Telefonos ügyfélszolgálat elérhetõsége: 1443
Hibabejelentés, technikai segítség: 1445
Fax: 28/530-540. Web: www.invitel.hu
Személyes ügyfélszolgálat: Gödöllõ, Dózsa Gy. út 1-3.
Nyitva tartás: hétfõ, szerda: 8:30–18:00; kedd, csütörtök,
péntek: 8:30–16:00; szombat: 9:0–12:00 óráig
Dunaweb Kft. 2600 Vác, Szüret u.17. 
Tel./fax: 06-27-300-072 Tel/fax: 06-27-301-571 
villámlevél: info@dunaweb.hu, honlap www.dunaweb.hu
T E L E F O N S Z O L G Á L T A T Ó
V-fon Vivendi telecom Hungary 2100 Gödöllô, 
Dózsa György út 1/3. tel.: (80) 880-880 díjmentes, 
fax: (62) 551-239, villámlevél: info@vfon.hu, honlap:
www.v-fon.hu Nyitvatartás hétfô: 09.00-18.00, kedd-csütör-
tök: 09.00-16.00, péntek: 09.00-14.00. A pénztárak ugyan-
ebben az idôben tartanak nyitva, ebédidô 12.00-12.30-ig
tart. Díjmentesen hívható ügyfélszolgálat: 184 
V Í Z M Û V E K
DMRV Gödöllôi Üzemigazgatóság 2100 Gödöllô, Sík Endre
utca 4/7.. Tel.:520-790, fax: 520-799. 
Ügyfélfogadás: hétfô: 7:00-17:00, 
kedd-csütörtök: 7:00-13:00. 
Hibabejelentés folyamatosan 0:00-24:00. 

H I V A T A L O K  
O K M Á N Y I R O D A
2100 Gödöllô Szabadság tér 7. Tel: (28) 529-200, fax: (28)
413-663. Ügyfélfogadás: hétfô: 8.00-18.00; kedd, szerda,
csütörtök: 08.00-16.30; péntek: nincs.
P O L G Á R M E S T E R I  H I V A T A L
2111 Szada, Dózsa György út 88. Központi telefonszám (28)
405-181 Telefax: (28) 503-066. Ügyfélfogadási idô: hétfôn
és szerdán 8-16 óra között, pénteken: 8-12 óra között 
Vécsey László polgármester Tel.: (28) 503-055. 
Félfogadás: hétfön 13-16 óra között
Jámbor Lajos jegyzô Tel.: (28) 503-065. Fax: (28) 503-066
P O S T A H I V A T A L
Szada, Dózsa György út 78. Tel.: 28/503-060. 
Nyitvatartás: H.: 08.00–17.00; K.: 08.00–15.00;

Sz-P.: 08.00–16.00;   ebédidô: 12.00–12.30.

I N T É Z M É N Y E K  
ÁMK Általános Mûvelôdési Központ
Á L T A L Á N O S  I S K O L A
Székely Bertalan Általános Iskola, 2111 Szada, 
Dózsa Gy. u. 63. Tel: 503-580, Igazgató 503-581
Ó V O D A
2111 Szada, Dózsa György út 63. Tel.: 503-586
Konyha: 503-585
F A L U H Á Z
2111 Szada, Dózsa György út 63. Tel.: 405-453, fax: 503-180
T E L E H Á Z
2111 Szada, Dózsa György út 63. Tel: 503-180, fax: 503-181
S Z O C I Á L I S  A L A P S Z O L G Á L T A T Á S I  
É S  G Y E R M E K J Ó L É T I  K Ö Z P O N T ,  
2111 Szada, Dózsa György út 76. Tel.:28/503-625. 
S Z A D A I  M E S E H Á Z  W A L D O R F  Ó V O D A
2111 Szada, Korizmics utca. http://www.szadai-mesehaz.hu/ 
S Z A D A N O V A  N O N P R O I T  K F T.
2111 Szada, Dózsa György u. 88. Tel: 06-28-503-510
Fax: 06-28-503-066; E-mail: szadanova@freemail.hu

E G Y H Á Z A K  
B A P T I S T A  E G Y H Á Z  
Dózsa György út 58. Tel.: 28-404-407 
villámlevél: blaci@freemail.hu
R E F O R M Á T U S  E G Y H Á Z
Dózsa György út 79. Tel.: 28-405-317 
villámlevél: kago@fibermail.hu
R Ó M A I  K A T O L I K U S  E G Y H Á Z K Ö Z S É G  
Dózsa György út 92. Tel.: 405-303.
Irodai szolgálat: hétfôn 16.00–17.45-ig. 

FONTOS TUDNIVALÓK

A Nordénia gulyáját megvásárolta
Veresegyház Önkormányzata, amely most 
a Medveotthon mellett látogatható. 
A cég néhány marhát azért visszatartott, 
íme a maradék.

Vagy az oszlop tartja a vezetéket, 
vagy fordítva.

Előkészületek a sportnapi lángossütéshez.

Pályaverseny eredményhirdetés 
a Sportnapon.

Tömegoszlató rendőrök, de a Sportnapon
csak bemutatót tartottak.


